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 66שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 05.03.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ר מועצת העיר"ראש העיר ויו -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o ע"חבר מועצה ומשנה לראה - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - חרמר האס ש 

o ע"חבר מועצה ומשנה לראה - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר ישראל מורן 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o ע"מ ראה"חבר מועצה ומ - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o ע"אהחבר מועצה וסגן ר - מר סברלו חיים 

o ע "חבר מועצה וסגן ראה - מר סוטובסקי מיכאל 

o ע "ראה סגןחבר מועצה ו - מר סיטון עזרא 

o ע"וסגן ראה חברת מועצה - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 
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o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - ח קייקוב ראובן"רו 

o ע"ומשנה לראה מועצה חבר - ר רוק מאיר"ד 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

 

 :כמו כן נכחו 

o ש העירייה"יועמ - ד יונת דיין"עו 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה  - ית בייסקיגב' נור 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 שטיפת פחי האשפה. -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .1

 ם עם מוגבלויות.הקמת מרכז לאנשי –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .2

 ש."הצטרפות למיזם נעים בסופ –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -הצעה לסדר  .3

 מבנים עירוניים מסוכנים בעיר. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .4
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 560פרוטוקול מס'  66

מסדר  יפת פחי האשפה ירדשט -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .1

 היום.

מוגבלויות.  הקמת מרכז לאנשים עם –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .2

 נדחה לישיבה הבאה

נדחה  ש."הצטרפות למיזם נעים בסופ –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -הצעה לסדר  .3

 .לישיבה הבאה

 רוניים מסוכנים בעיר נדחהמבנים עי –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .4

 לישיבה הבאה.

 בניין רב קומות בקריית שרת. –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .5

 אזורית. קול קורא לגבי כחול לבן וחניה –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .6

סדר עמידות מבנים ברעידת אדמה. ירד מ –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .7
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 פארק מגדלים בשדרה. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .8

 בתי קולנוע. –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .9

 עבודות בשל הדירות במסירת עיכוב –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  -שאילתא  .10

 (.חנקין פינת 79סוקולוב ) ע"תנ

 החדש העירוני המרכז מבנה –ישראל בנושא של חבר המועצה מורן  -שאילתא  .11

 ".משפחתי"

 ".עתיד" לשבט מבנה הקמת סטטוס –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .12

תעריפי  הפחתת או לחילופין הקפאת–של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .13

 .הארנונה בחולון

בשעות  ת שוטרי תנועה להכוונת תנועהשל חבר המועצה זכריה ניסן בנושא הצב - אשאילת .14

 הלחץ. נדחה לישיבה הבאה

ע "נת –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -חוזה החכירה  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .15

מ שד' "חברת החשמל לישראל בע -מ "נתיבי תחבורה עירוניים להסעת המונים בע -

 .6019בגוש  389חלק מחלקה  -, חולון 65ירושלים 
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ע "נת –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -חוזה החכירה  אתהעיר אשרה ברוב קולות עצת מו .16

מ שד' "חברת החשמל לישראל בע -מ "נתיבי תחבורה עירוניים להסעת המונים בע -

 .6019בגוש  76חלק מחלקה  -, חולון 37ירושלים 

ת( ההצעה לתיקון חוק עזר לחולון )סלילת רחובו אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .17

 .2023 –ג ")תיקון( התשפ

ההצעה לתיקון חוק עזר לחולון )שטחים ציבורים  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו  .18

 .2023 –ג "פתוחים()תיקון( התשפ

 אישור הסכם שיפוי לעניין המטרו מול המדינה. נדחה לישיבה הבאה .19

יה הגב' מינוי סגנית מנהל מח' גביה עסקים ותעשי אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .20

 כממונה על הגביה. 317442945יולי גימלפרב ת.ז. 

הארכת השירות לגב' קונין טטיאנה לבורנטית מדעים  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .21

 חודשים.  12בתיכון אילון לתקופה של  –

הארכת השירות למר לייבה מונל מנהל מערך  אתעצת העיר אשרה ברוב קולות מו .22

 חודשים. 12לתקופה של  פרויקטים בתעשייה ומסחר

 פרוטוקול

. 66טוב חברים אני פותח את הישיבה של מועצת העיר שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 אני מתחיל, הצעה לסדר. בבקשה אלינור, בבקשה. הצעה לסדר שלך. 

 

 שטיפת פחי האשפה –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –הצעה לסדר  .1

בקש להעלות את הנושא בעצם של שטיפת פחי האשפה. לכולם יש טוב. א גב' אלינור מטלון:

בבית ובבניינים פחי אשפה קטנים, גדולים, טמונים, לא טמונים והפחים 

פשוט מסריחים בקיץ ברמה באמת מזעזעת. לפני כמה שנים באמת היה 

 אפשר לבוא ולנקות את הפחים, משהו שלא קרה כבר כמה שנים קרובות. 

 ל מי צריך לנקות, האזרחים או העירייה?אב מר חיים זברלו:

 העירייה, מה זאת אומרת? העירייה באה ומנקה את הפחים.  גב' אלינור מטלון:

 תן לה, תן לה לשאול. מר מוטי ששון:

 לא, לא, אני רוצה גם לדעת. סליחה שאני שואל שאלה. מר חיים זברלו:

 אני אתן. מר מוטי ששון:

 פחים זה התושבים.מי שאחראי על ה מר חיים זברלו:
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יש באמת משאיות, גם יעקב אמר את זה, יש משאיות שמגיעות, יש אנשים  גב' אלינור מטלון:

שמגיעים ומנקים כמו שמנקים את הרחובות בראש השנה ובפסח, גם מנקים 

את פחי הזבל. הפחים מטונפים. עושים את זה ביקנעם, עושים את זה 

שבחולון פחי הזבל לא גם ינוקו.  בשדרות, עושים את זה בחדרה. אין סיבה

אנחנו לא צריכים לסבול מזה ואף אחד מהתושבים, לא מנקים. לא מנקים. 

אני רוצה בבקשה להעלות את זה לסדר. כן לדבר על זה, לעשות דיון על המצב 

של הפחים בחולון, על המצב של הנושא הזה כי באמת זה מבחינה בריאותית 

בחולון. הריחות, כל הפחים מסריחים. אתם כבר לא נעים. לא כיף להסתובב 

מסתובבים ברחובות, אני בטוחה, אתם מריחים את הדברים האלה. זה ממש 

 ממש לא נעים ובטח לא לתושבים. 

 אני רוצה להצטרף לאלינור. מר מורן ישראל:

 אבל נראה לי שכאילו, גב' אלינור מטלון:

אלינור אמרה, זה לא משהו שלא בסדר, לא משנה. הם מקשיבים. כמו ש מר מורן ישראל:

קיים במקומות אחרים. זה נכון כמו ששאלת חיים, האחריות בסופו של דבר 

 לפחים, גם אם צריך לרכוש פח חדש הרי בסופו של דבר,

 העירייה קונה פחים. מר חיים זברלו:

 לא, לא, זה העירייה. מר יעקב מזרחי:

 ופו של דבר יכול להיות,לא, העירייה קונה במרוכז אבל בס מר מורן ישראל:

 לא, לא, לא, מר חיים זברלו:

 לא, תושבים לא קונים פחים. מר יעקב מזרחי:

 עוד יותר טוב מה שאתה אומר. על אחת כמה וכמה. מר מורן ישראל:

 להבדיל מערים אחרות, בחולון לא משלמים על פחים. מר יעקב מזרחי:

 אז עוד יותר. גב' אלינור מטלון:

על אחת כמה וכמה שאנחנו חושבים שכמו שכבר קיים גם במקומות אחרים,  מר מורן ישראל:

זה לא משהו שאנחנו ממציאים את הגלגל, שבאופן תדיר שאנחנו נקבע מה 

פעמים  3הוא התדיר הנכון, יכול להיות שזה יהיה פעמיים בשנה יכול להיות 

פחי  16,000בשנה. יש מכונות שטיפה ייעודיות. יעברו, יעשו, ראינו שיש 

אשפה כאלה בעיר לפי הסקר שנעשה ונכתב פה. אין שום בעיה להחליט 

לעשות שטיפה כזאת. השטיפה הזאת היא יוצרת כמה דברים. אחד, מפחיתה 

מפגעים תברואיים. מפחיתה מזיקים כי בסופו של דבר המצב התברואתי 

בעיר הוא כמו שאתם יודעים מסתובבים לנו כל שני וחמישי עכברים. ככל 

חנו נקפיד גם אנחנו וניזום בתור עירייה את הניקיון הזה, אתם מכירים שאנ

את התיאוריה של החלונות השבורים נכון? זה לא משהו שהוא חדש לכם, 
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בניו יורק יישמו אותה. הרי זה מתחיל מהדברים הקטנים. שהדברים 

הקטנים אנחנו נקפיד עליהם, התושבים יקפידו עליהם גם כן. ולכן אני אומר 

צעה שלנו ואני חושב שזו הצעה טובה, היא לחשוב איך העירייה מצטרפת הה

ושוטפת את הפחים באופן יזום כמו שקיים במקומות אחרים. כמה פעמים 

שאנחנו מסוגלים להכיל, זה לא  capacity-בשנה שאנחנו נחליט בהתאם וה

משהו שהוא בעיניי לא סביר. אפשר להכניס את זה כחלק אולי מהמכרז כבר 

 א שייפתח ולהשית את זה. מה? עכשיו אני אומר על אחת כמה וכמה. הב

 היה, היה כבר. מר יעקב מזרחי:

 אתה בקיא במכרזים יותר טוב ממני יעקב. מר מורן ישראל:

 כן, כן. מר יעקב מזרחי:

 אז אני חושב שנכון להכניס את זה פנימה. אני חושב שנכון, מר מורן ישראל:

 מכרז הוא אומר לך.אבל היה  מר חיים זברלו:

 מה? מר מורן ישראל:

 עכשיו היה מכרז. מר יעקב מזרחי:

 אפשר עוד לעשות שינויים, אנחנו מכירים את ועדת מכרזים. מר מורן ישראל:

 אבל אפשר להוסיף. גב' אלינור מטלון:

 טוב חברים, סיימת?  מר מוטי ששון:

 אני סיימתי כן. מר מורן ישראל:

 או. קיי. מר מוטי ששון:

מוטי יש בדברים האלה, בשטיפת פחים יש משאית ייעודית ששוטפת את  מר יעקב מזרחי:

 האשפה, שוטפת את הפח ומורידה אותו.

 נכון, נכון.  גב' אלינור מטלון:

 דרך אגב אפשר דבר כזה להזמין בתקופת החגים לשטוף את הפחים. מר יעקב מזרחי:

 נכון. מר מורן ישראל:

 זאת, של קבלן.משאית כ מר יעקב מזרחי:

 יעקב במיוחד בתקופת החיים. מר עזרא סיטון:

 כן.  מר יעקב מזרחי:

 בדיוק, לפני ראש השנה ופסח או רק אפילו בפסח, מה. גב' אלינור מטלון:

רק, חברים, מתקני האצירה ממוקמים במרחב הציבורי בעיר, מונחי קרקע,  מר מוטי ששון:

כלי אצירה  16,000-יר למעלה מצפרדעים נשטפים על ידינו לפי הצורך. בע
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הפחים הירוקים שהם ביתיים. כלי האצירה הביתיים הפרוסים ברחבי העיר 

בבתי האב, ניקיונם באחריות התושבים כפי שתושבים אחראים על ניקיון 

חדר האשפה שלהם והמרחב הפרטי שבחזקתם וזאת על פי חוק עזר עירוני 

ני רואה כל פעם המנקה מנקה העוסק בכך. זה החוק שאומר, אצלי בבניין א

 גם את מיכל האשפה. כל פעם שהיא עושה, פעם בשבוע, היא מנקה. 

 אתה יודע מה ההבדל אבל בין הפח, מר מורן ישראל:

 זה התשובה שלי. מר מוטי ששון:

 בלובי של הבניין, את הפח של הלובי של הבניין, מר מורן ישראל:

 סליחה, סליחה, סליחה, מר מוטי ששון:

 לא,  מורן ישראל:מר 

 מורן.  מר מוטי ששון:

 בסדר אבל קראת מה שהכתיבו לך אז תקשיב רגע לדיון ענייני אבל מוטי. מר מורן ישראל:

 סליחה. אני לא מתעסק בפופוליזם. זה חוק עזר. מר מוטי ששון:

 כל מה שקורה במועצה זה פופוליזם.  מר מורן ישראל:

 חברים,בבקשה, אצלך כן. לכן  מר מוטי ששון:

  לא,  גב' אלינור מטלון:

 קיבלת תשובה, קיבלת תשובה, הפופוליזם קיבלת תשובה, מר מוטי ששון:

 דקות לדיון. 10יש  גב' אלינור מטלון:

אבל גמרת. לא, סליחה אני עניתי. עכשיו אני שואל אם אתם רוצים לקיים  מר מוטי ששון:

 דיון על ההצעה שלה. או. קיי. 

 כן. מר מורן ישראל:

 לאור,  מר מוטי ששון:

 לבדוק מועדים מתי זה יקרה.  מר מורן ישראל:

מה, את ההתייחסות שלכם, הצעה לסדר שלך אם רוצים לקיים דיון כן או  מר מוטי ששון:

 לא לאור מה ששמעתם ממני איך שמתנהלים. בבקשה. מי בעד לקיים דיון?

 אפשר שאלת הבהרה? גב' אלינור מטלון:

, 3, 2, 1בעד. לאור מה שאמרנו, מי נגד לקיים דיון בעניין הזה?  5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

נגד לקיים דיון,  14. או. קיי. 14, מה איתו? 13. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4

 מקבלים את מה שאמרנו. יעקב אתה נמנע.

 מוטי. מר יעקב מזרחי:
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 אתה נמנע. מר מוטי ששון:

 אתה תדחה אותו בישיבה. אפשר?  ניסן זכריה מר יעקב מזרחי:

 שמעת מה אמרתי לך? אתה נמנע נכון? מר מוטי ששון:

 כן. מר יעקב מזרחי:

, אני עובר לשאילתא, להצעה לסדר להוריד את זה מסדר היום 14אחד נמנע.  מר מוטי ששון:

 הבאה.

 אפשר אבל שאלת הבהרה על מה שכתבת פה?  גב' אלינור מטלון:

 ר נכתב.זה כב מר מוטי ששון:

 כתבת פה נשטפים על ידינו על ידי הצורך. גב' אלינור מטלון:

 אלינור, מר מוטי ששון:

 אז אני אשמח להבין מה זה הצורך. אם עכשיו אני, אם עכשיו אני, גב' אלינור מטלון:

 לא את, את לא נמצאת בשטח. את יודעת מי נמצא בשטח? מר מוטי ששון:

 גם אתה לא. מר מורן ישראל:

 יש מנהלי אזורים. טי ששון:מר מו

 אז אני שואלת. גב' אלינור מטלון:

 דווקא כן, הוא נמצא בשטח.  מר יוסי זיידה:

 אתה הדובר. מר מורן ישראל:

אני שואלת שאלת הבהרה באמת. אם עכשיו אני תושבת חולון לא חברת  גב' אלינור מטלון:

 טיפת פח?מועצה, בסדר? הפח שלי, אני עכשיו אתקשר למוקד ולהזמין ש

 גם אלינור נמצאת בשטח. מר מורן ישראל:

 אלינור תראי, מר מוטי ששון:

 אני שואלת אבל מה, גב' אלינור מטלון:

אם מישהו מתקשר לעירייה, מעבירים את הדבר הזה, אני אספר לך, אני עם  מר מוטי ששון:

 יעקב, או. קיי, אתה מרשה לי יעקב? בתקופה שניהלתם פה.

 ה?מ מר יעקב מזרחי:

אני הייתי מקבל תלונה ומרים טלפון ליעקב כי החברה שלהם, החזיקה את  מר מוטי ששון:

בלילה לראות דברים.  23-הנושא של הפחים בחולון. אני הלכתי ונפגש איתו ב

 אז זה שאתה ישן אני עובד, זה ההבדל ביני לבינך.

 קודם כל אני לא ישן, מר מורן ישראל:
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דמגוגיה מול עשייה. אז אתה דמגוגיה מול עשייה. אני עובר,  לכן אני אומר מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר. בבקשה.

 רגע, רגע, גב' אלינור מטלון:

 וגם אני עובד. מר מורן ישראל:

 הצעה לסדר.  מר מוטי ששון:

 אבל לא ענית לשאלה שלי מוטי. גב' אלינור מטלון:

 זה שאתה ער זה לא אומר, מר מורן ישראל:

 מרתי לך שכן, אם יש פנייה יבדקו אותה.א מר מוטי ששון:

 אם יש פניה של תושב, עכשיו יכול לבוא, גב' אלינור מטלון:

 אם מישהו מתלונן צריך לבדוק את זה. מר מוטי ששון:

 או קיי, בסדר גמור. גב' אלינור מטלון:

 בבקשה. מורן, מי עכשיו? מר מוטי ששון:

 תיים, עד שהוא יבוא. לא, מוטי. את ניסן תעביר בינ מר יעקב מזרחי:

 שפעם הבאה יעשה אותו. מר חיים זברלו:

 בבקשה, שחר.  מר מוטי ששון:

 גם שחר הוא מאחר ולכן זה יידחה, נבקש לדחות את זה. מר מורן ישראל:

 מי? 4גם שחר דוחה? או קיי. הלאה,  מר יעקב מזרחי:

 אז רגע.  מר מוטי ששון:

 וא לא נמצא כאן.מה לעשות, זה העניין. ה מר מורן ישראל:

 תעלה אותה עכשיו, תעלה עכשיו. מר חיים זברלו:

 זה אני. 5מוטי  מר יעקב מזרחי:

 מה? מר מוטי ששון:

 .5-עברת ל מר יעקב מזרחי:

 כן, אבל חבר'ה לא באים. מר מוטי ששון:

 אתה רוצה להעלות? מר מורן ישראל:

 אפשר לדחות אבל? מר יעקב מזרחי:

 נעלה את זה? שעוד מעט מר חיים זברלו:

 לא.  מר מורן ישראל:
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 אז לישיבה הבאה. מר מוטי ששון:

 אין בעיה, ישיבה הבאה. מר חיים זברלו:

 זה מה שאמרתם, מה אתם רוצים. מר מורן ישראל:

 נדחה לישיבה הבאה? מר יוסי זיידה:

 אז בסדר, נדחה לישיבה. מר מוטי ששון:

 מורן שחר נדחה לישיבה הבאה? מר יוסי זיידה:

 כן. מוטי ששון: מר

 שתי ההצעות שלו, כן. מר מורן ישראל:

 אני רוצה לרשום. מר יוסי זיידה:

 או. קיי אני עובר. אני עובר, מר מוטי ששון:

 מוטי, מר יעקב מזרחי:

 יעקב, שאילתא. מר מוטי ששון:

 אני פה, למה לדחות? אם נדחה את שאר הדברים אין לי בעיה. מר יעקב מזרחי:

 נו יעקב בבקשה, נו מותק. מר חיים זברלו:

 אתה מעלה את זה? יעקב אתה מעלה? מר יוסי זיידה:

 כן.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב שואל, בבקשה. מר יוסי זיידה:

 

 הקמת מרכז לאנשים עם –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .2

 נדחה לישיבה הבאה מוגבלויות.

הצטרפות למיזם נעים  –א של חבר המועצה שחר האס בנוש -הצעה לסדר  .3

 נדחה לישיבה הבאה  בסופ"ש.

 מבנים עירוניים מסוכנים בעיר –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .4

 נדחה לישיבה הבאה.

 בניין רב קומות בקריית שרת –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא   .5

קומות בקריית שרת. בשבוע טוב, השאילתא שלי מדברת לגבי הבניין רב  מר יעקב מזרחי:

שעבר המתיימר לרשות העיר שי קינן העלה פוסט שהוא מדבר ומסביר 

שנעשו פה דברים לכאורה חמורים, משהו שמזכיר את 'הולילנד' ירושלים, 

קומות כאשר כל הבניינים שממול  26הבניין בקריית שרת. שאיך הוא קיבל 
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איך, קודם כל מה היה  קומות. אני רוצה לדעת באמת 10-לא יקבלו יותר מ

הסטטוס של המקום, מה היה הסטטוס של המקום, מה הקבלן הזה קיבל 

 קומות. 26מהעירייה ומה העירייה והציבור הרוויח מהבניין של 

טוב, אז ככה. במגרש המדובר אושרה תכנית לשינוי ייעוד ממלונאות  מר מוטי ששון:

 למגורים. 

 אה, בית מלון? מר יעקב מזרחי:

היה, כן, היסטורי. התכנית אושרה על ידי הועדה המחוזית. רק להזכיר לכם  י ששון:מר מוט

 שמעל הועדה המקומית יש ועדה מחוזית.

 נכון. מר יעקב מזרחי:

 עכשיו, יש קבלנים ויזמים שעוקפים את הועדה המקומית בגלל, מר מוטי ששון:

 והולכים לשם אחר כך. מר חיים זברלו:

לל שלא קיבלו את מה שהם רצו בוועדה המקומית הם הולכים לוועדה כן, ובג מר מוטי ששון:

המחוזית ושם הועדה המחוזית יותר ליברלית, הולכת לקראת היזמים. זה 

היה בוועדה המחוזית, הועדה המחוזית אישרה את התכנית הזאת. התכנית 

כוללת מטלות ציבוריות, בין היתר של מבנה ציבור וחניון ציבורי שנועד 

חניה לסביבה ולתושבים כמו שהייתה עד עתה. רק להזכיר לכם את לאפשר 

ההיסטוריה. השטח הזה עמד והיו עשבים שוטים והיה מקום מלוכלך. בזמנו 

חנה הרצמן אמרה מוטי בוא ניקח את זה, נצרף את זה לטובת התושבים. 

הרעיון היה של חנה. העמדנו ועשינו שם חניון לטובת התושבים. כאשר הם 

ש אני אמרתי להם לא נותן לכם את זה. אמרו לי מה זה אתה לא באו לבק

זה שלנו. אנחנו בעלי הבית, אנחנו בעלי המגרש, אנחנו רוצים למצות  מאשר?

את הזכויות שלנו. לא תתנו אנחנו הולכים לוועדה המחוזית. עכשיו תוך כדי 

הדברים האלה אמרתי אני רוצה לבקש מהם מטלות ציבוריות. אמרו לי מה 

תה רוצה, אמרתי אני רוצה דבר ראשון. מה שהיה נכון זה שלכם, אבל א

החניות שהיו למעלה אתה חייב לתת את זה בקומה למטה. אמרו תן לנו 

לחשוב. אמרתי תחכו, לא גמרתי. עכשיו מי שניהל את המשא ומתן מטעמם 

זה היה חזי ברקוביץ', מהנדס העיר לשעבר. אז אמרתי לו חזי תגיד להם 

אני אתמקח איתם כי בסופו של דבר גם אם זה נכון שזה שלהם יש אנחנו, 

עניין שאנשים מתרגלים להשתמש במקום הזה ואז אתה יוצר להם בעיה 

ולכן אני בא אומר בוא תלך עם, לקראת התושבים. אז הסכים לתת את זה. 

אחר כך אמרתי לו תשמע, עכשיו אני צריך גם מבני ציבור. הצליחו לתת לנו 

 ר ואני אומר את זה לזכותה של מימי פלג שהייתה מהנדסת העיר.מט 1,000

 של אולם או מחולק? 1,000 מר יעקב מזרחי:

 מטר. 1,000מעטפת. אתה לוקח מעטפת של  מר מוטי ששון:
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 מבנה ציבור, הוא שטח ציבורי.  מר זאב ניסים:

בת התושבים, ואז אנחנו מוסיפים את זה למתנ"ס, לבית שטיינברג וזה לטו מר מוטי ששון:

 הילדים והתושבים. יש שם, אתה יודע, מרכז.

 אז יש פה תועלת. מר יעקב מזרחי:

 זה עדיין לא מספיק. מר זאב ניסים:

 אז קיבלת, נתנו לך את הדברים האלה. מר מוטי ששון:

 זה עדיין לא מספיק אבל. מר זאב ניסים:

 מוטי כמה מקומות חניה הוספתם? מר יעקב מזרחי:

 כל מה שאתה, בסדר כולכם גיבורים גדולים.  ן:מר מוטי ששו

 מוטי כמה מקומות חניה קיבלנו? מר יעקב מזרחי:

סירבתי  אתה יודע מה? אני אגיד לך, הלכו לתבוע אותי. אתה יודע את זה? מר מוטי ששון:

לתת להם היתר, ואמרו לי אנחנו הולכים לתבוע אותך. אז אל תהיה כזה 

 גיבור.

 ה לא אותו מקרה.אבל ז מר זאב ניסים:

 אני אומר לך על המקרה. מר מוטי ששון:

 אני לא בא להתווכח איתך. אני רק אני לטובת העירייה. מר זאב ניסים:

 אבל אני מסביר לך. מר מוטי ששון:

 יש לי משהו להגיד. מר זאב ניסים:

 אז לא הבנת, אני רק אומר לך זה לא פשוט. מר מוטי ששון:

 ,תראה מוטי מר זאב ניסים:

 או. קיי אני עובר לשאלה. מר מוטי ששון:

 מוטי בישיבה הזאת ישבתי, מר זאב ניסים:

 מוטי כמה מקומות חניה קיבלנו?  מר יעקב מזרחי:

 רגע. אותו דבר, כמה שיש למעלה. או. קיי אני אקרא את התשובה. מר מוטי ששון:

 שקל.מיליון  20הם היו צריכים לשלם דמי השבחה של איזה  מר זאב ניסים:

התכנית כוללת מטלות ציבוריות בין היתר של מבנה ציבור וחניון ציבורי  מר מוטי ששון:

שנועד לאפשר חניה לסביבה והתושבים כמו שהייתה עד עתה. נבהיר כי 

במסגרת תכנית המתאר מוקדים עירוניים יכולים להגיע, תכנית המתאר, עד 

בהיותו מוקד עירוני,  קומות בנייה. צפונית למבנה, ברחוב אלופי צה"ל 40

קומות. לכן אישור בעניין זה תואם את  40ניתן יהיה לבנות עד גובה של 
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תכנית המתאר העירונית. בחלופה המקורית התבקשו שני מבנים אולם אנשי 

 המקצוע שלנו בעירייה ביקשו להעביר לבניין אחד.

 אה, היה בכלל שני בניינים שם? מר יעקב מזרחי:

כדי להותיר שטח פתוח לרווחת התושבים לאור הסמיכות למרכז  כן. מר מוטי ששון:

 המסחרי והן לבית ספר תיכון והן לשכונת המגורים. אז במקום שני מבנים.

אני מבין לפי מה שכתוב בפרוטוקול, מוטי, מהפרוטוקול שיש לי פה אני  מר יעקב מזרחי:

 , מרדכי,2019למרץ  5-רואה שב

 מה? מר מוטי ששון:

אישרתם את זה,  2019-הייתה פה ועדה מקומית. בעצם כבר ב 2019במרץ  רחי:מר יעקב מז

 קומות. זה לא צץ היום. 26-את ה

 לא, לא עכשיו. מה פתאום, זה אושר. מר מוטי ששון:

חבר מועצה אני לא יודע. בגלל זה אני שואל. כי הוצאתי  אה, אני לא הייתי מר יעקב מזרחי:

 .2019-צה, לא ידעת מזה? בפרוטוקול. מה אתה היית חבר מוע

טוב חבר'ה. זה עבר ועדת משנה, ועדת משנה, יכול להיות שמישהו, יעקב.  מר מוטי ששון:

 יעקב. 

 יעקב זה היה בזמנך. מר חיים זברלו:

 יעקב יש לך אישור של הועדה המחוזית.  מר מוטי ששון:

 זה היה בזמנך יעקב. מר חיים זברלו:

 עדה המחוזית.זה אושר בוו מר זוהר נוימרק:

 בבקשה יעקב. מר מוטי ששון:

 על מה אתה מדבר? זה חברה, חברת אזורים, אתה יכול עליהם? מר זאב ניסים:

 יאללה מוטי. מר חיים זברלו:

 יעקב תשאל את השאילתא שלך. מר מוטי ששון:

 יעקב. מר חיים זברלו:

 מה יעקב? מר יעקב מזרחי:

 תקרא את השאילתא שלך. מר מוטי ששון:

 קראתי.  יעקב מזרחי: מר

 אתה שוכח כמה שאילתות אתה שואל? מר חיים זברלו:

קול קורא לגבי כחול לבן וחניה  –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא  .6

 אזורית
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טוב. השאילתא השנייה מוטי חוזרת על עצמה כמעט כל ישיבה. מה עם כחול  מר יעקב מזרחי:

 לבן וחניה אזורית?

 עוד פעם אתה חוזר על זה? :מר חיים זברלו

 רגע, תשתוק אתה. זברלו למה אתה מתעסק בדברים שאתה לא מבין? מר יעקב מזרחי:

 הוא רוצה לראות אם הוא זוכר. מר חיים זברלו:

אתה מדבר על כוללים, בית ספר דתי. תשמע. מוטי, השאלה היא כזאת. אני  מר יעקב מזרחי:

בבעיה איתה בגלל החוק שעבר,  מבין שהכחול לבן נמצא, העירייה נמצאת

מקבל את זה. אני יכול לספר לך זה בטיפול. אבל יש את האפשרות של חניה 

אזורית גם, לפחות באזורי המצוקה, לבוא לקראת התושבים לתת להם 

אפשרות להגיע הביתה מהעבודה שיהיה להם זכות ראשונית של צד אחד 

א נחשוב, על פיילוט נלך במדרכה לחניה אזורית. לא מדבר על כל העיר. בו

שיעבוד. לא, לפני הבחירות. כי אם אתה רוצה מנדטים לפני הבחירות. זברלו 

 אתה בכלל לא תקבל מזה מנדטים על תדאג.

 טוב, תן לי לענות לך. מר מוטי ששון:

 כן.  מר יעקב מזרחי:

יועץ לא פורסם קול קורא. העירייה פנתה בהליך של הצעות מחיר לבחירת  מר מוטי ששון:

 לכתיבת מדיניות חניה עירונית.

 או. קיי. מר יעקב מזרחי:

לפי נוהל משרד הפנים לקבלת שירותי ייעוץ. צריך לעבוד לפי החוק. הפניה  מר מוטי ששון:

הייתה לקבלת המלצות וחלופות ובין היתר להתייחס לשאלות לגבי אזורי 

ניות זו באופן ורחובות וחניה בתשלום, אזורי רחובות לחלוקת תו תושב ומדי

של תשלום על חניה בהתאם לחוק ההסדרים. חוק ההסדרים עבר, כל החוק 

 . המלצות,2023הזה. הצפי לקבלת מסמך המלצות הוא חודש יולי 

 '?23עד יולי  מר יעקב מזרחי:

 מה אתה,  מר מוטי ששון:

 חודשים היועץ הזה עובד? 7 מר יעקב מזרחי:

אתה צריך לקחת יועצים, לתכנן. זה לא פשוט. המלצות זה קפצונים? בחייך,  מר מוטי ששון:

יובאו וההמלצות ייבחנו על ידי אנשי מקצוע והנהלת העירייה לקבלת 

 החלטה סופית מה לעשות, מה השלבים לביצוע ומה המועד המתאים לכך.

 ומה הכוונה שלך מוטי? הכוונה שלך כן ליישם את החניה האזורית בחולון? מר יעקב מזרחי:

 אין לי את ההמלצות עוד. טי ששון:מר מו

 מה זה משנה כבר מה הוא יחליט, זה השאלה מה הוא יישם בקדנציה הבאה. מר מורן ישראל:
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 ההמלצות מוטי מחליט, איזה המלצות. מר יעקב מזרחי:

זה לא עובד ככה יעקב, נו באמת. טוב אני עובר לשאילתא הבאה. שי קינן,  מר מוטי ששון:

 לא פה. עובר.

 אין, אין הוא הלך. עקב מזרחי:מר י

אני עובר לשאילתא הבאה. או. קיי, אני עובר לשאילתא, פארק המגדלים  מר מוטי ששון:

 בשדרה. אלרון בבקשה.

 

עמידות מבנים ברעידת אדמה. ירד  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .7

 מסדר היום.

 דלים בשדרהפארק מג –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .8

לקח עשור לבנות את הפארק הזה והילדים הקטנים רוצים לשחק בכדור ולא  מר אלרון פנחס:

נותנים להם. באים פקחים ומוציאים, מוציאים אותם לא נותנים להם 

 לשחק בכדור. לא הצלחתי להבין את הרעיון.

 היה מקרה נקודתי.  מר יוסי זיידה:

עכשיו והם משחקים שם מגרש כדורגל. יש שם  זה לא שהם שמו שערים מר אלרון פנחס:

 חלקות דשא קטנות, למה לא לתת לילדים?

 תשמע, הדשא שם הוא קודם כל לא מיועד לכדורגל.  מר מוטי ששון:

 זה גינה לא? מר זאב ניסים:

 הדשא הולך, הוא הולך בצורה כזה גבעה. מר מוטי ששון:

 קקים.לא, אבל לא משחקים שם עם נעלי פ מר אלרון פנחס:

 תן לי רגע לענות לך.  מר מוטי ששון:

 זה מה שציטטתם בחוק? מר מורן ישראל:

 ילדים קטנים משחקים בכדור. מר אלרון פנחס:

אני עונה לך, מה. אז מה, ילדים קטנים גם יכולים לתת בעיטות בכדורגל ואת  מר מוטי ששון:

הולך אדם  אז זה מה שאתה רוצה? כל הפרחים הם מעיפים משם. אז מה?

 בשביל, מקבל כדור על הראש? מה, איפה אתה חי? זה לא מגרש כדורגל.

 מדובר פה בילדים קטנים.  מר אלרון פנחס:

 אלרון, מר יוסי זיידה:

תעשה לי טובה, ילדים קטנים. אציין כי חוק העזר העירוני בתחום של רחוב  מר מוטי ששון:

ם כל מעשה בגן, רחוב א', יישום הפרעה קובע לא ייעשה אד 85ציבורי סעיף 
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או במקום ציבורי או שיש לציבור גישה אליו שיש בו כדי לגרום לסכנה, 

מפגע, הפרעה, אי נוחות או נזק לכל אדם או שיש בו כדי להפר את הסדר 

 במקומות האלה. 

 אפשר. מר אלרון פנחס:

 מה קרה, המקרה הנקודתי שאתה העלית אותו? מר מוטי ששון:

 פה מקרה נקודתי.היה  מר יוסי זיידה:

 היה מקרה נקודתי, שיחקו שם כדורגל ומישהו התלונן. הפיקוח בא. מר מוטי ששון:

 בא, אמר להם ילדים לא לשחק פה. מר יוסי זיידה:

 אמר ילדים תפסיקו. מר מוטי ששון:

 מאוד פשוט. מר יוסי זיידה:

 מגרשי משחקים לא חסרים שם.  מר מוטי ששון:

 , אבל,א' חסרים מר אלרון פנחס:

 מה, אתה משחק כדורגל? מר מוטי ששון:

 אפשר לבקש מהפיקוח להפעיל שיקול דעת.  מר אלרון פנחס:

 תיכנס לבית ספר גולדה, מר מוטי ששון:

מה עשו? אמרו לילדים ילדים אל תשחקו פה. בטון הכי יפה והכי מנומס  מר יוסי זיידה:

 כאילו. 

 זה לא, זה לא לעניין. מר אלרון פנחס:

 הלאה. שאילתא, וטי ששון:מר מ

 רגע, מר אלרון פנחס:

 רגע אבל אתה גם טענת שהם הפריעו. מר מורן ישראל:

 מה? מר מוטי ששון:

 אתה טענת שהם הפריעו. מר מורן ישראל:

 כי מישהו התלונן. מר יוסי זיידה:

 כי מישהו התלונן עליהם.  מר מוטי ששון:

לדים. גם אפילו תוך כדי הדברים שלך אמרת אתה טענת שהם יצרו סכנה, הי מר מורן ישראל:

 שהם הרסו פרחים אולי.

 לא, לא, אני רק אמרתי, מר מוטי ששון:

 זה היה נשמע כאילו אתה מאשים את הילדים בזה שהם, מר מורן ישראל:
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 לא, לא, אל תעשה דמגוגיה. באמת. מר מוטי ששון:

 זה מה שאתה עשית.  מר מורן ישראל:

 רתי,אני אמ מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת? מר מורן ישראל:

 אני אמרתי שמשחקים כדורגל, מר מוטי ששון:

 יש פרוטוקול, שומעים מה שאמרת.  מר מורן ישראל:

 טוב עזוב. גמרנו, שאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

 איזה מצחיק אתה. מר מורן ישראל:

 שאילתא הבאה, אלרון בבקשה. מר מוטי ששון:

 לא יכולים לשחק במגרשי ילדים.ילדים  מר מורן ישראל:

 שקרן, אתה משקר במצח נחושה. מר מוטי ששון:

 אתה צועק. מר מורן ישראל:

 ילדים יכולים לשחק בגנים שהמקום מיועד לכך. מר מוטי ששון:

 למה אתה צורח? אתה תיקבע איזה משחקים? מר מורן ישראל:

 שם לא מיועד, מר מוטי ששון:

 יזה משחקים? אתה תיקבע א מר מורן ישראל:

 שם, מר מוטי ששון:

 אתה תיקבע איזה משחקים? מר מורן ישראל:

 יושבת פה יועצת משפטית, מר מוטי ששון:

 אם אני, אם הכדור הוא כדור כזה זה בסדר? לא, מה הקריטריון של הכדור. מר מורן ישראל:

 אלרון בבקשה. מר מוטי ששון:

 די, נו. מר מורן ישראל:

 ככל שזה יימשך עדיין ישלחו פקחים? רגע, אז מר שחר האס:

 אם תהיה תלונה, מר יוסי זיידה:

 יש תלונה.  מר מוטי ששון:

 אין בעיה שהפיקוח יגיע, אבל לא הייתה שום הפרעה. מר מורן ישראל:

 אלרון, בבקשה אלרון. מר מוטי ששון:

 מותר לי משהו? רגע, מותר לי משהו?  גב' נעה צ'פליצקי:
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 הרגע קובע באופן קטגורי,הוא  מר מורן ישראל:

רגע סליחה, סליחה. אני לנכדים שלי ולנכדות שלי לא מרשה אפילו בלובי של  גב' נעה צ'פליצקי: 

 הבניין.

 בלובי בודאי שלא. מר שחר האס:

 לא, וגם לא במקום, גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא בלובי. מר שחר האס:

 בגינה ציבורית. גב' אלינור מטלון:

 אני, באמת, קי:גב' נעה צ'פליצ

 נעה אני מקשיב. מר מורן ישראל:

 חבר'ה. חבר'ה. מר מוטי ששון:

 רגע, תן לה לדבר. מר מורן ישראל:

 ויכוח מיותר. אלרון בבקשה תקרא את השאילתא. מר מוטי ששון:

 אבל תן לה לדבר. מר מורן ישראל:

 נעה, נעה, נעה, מר שחר האס:

 יע.אם זה מפריע, זה מפר גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה מה שאת תגידי הוא יגיד הפוך. אלרון בבקשה. מר מוטי ששון:

 

 בתי קולנוע –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .9

 לגבי בתי קולנוע. מר אלרון פנחס:

 תנו לילדים נעה, מר שחר האס:

 די, די. גב' נעה צ'פליצקי:

 תנו לילדים לחיות.  מר שחר האס:

 ו בתי קולנוע בסינמה סיטי בחולון? אני יודע שהייתה תכנית בעבר. מתי יהי מר אלרון פנחס:

 סליחה, אתה מפריע לי פעם ראשונה. בבקשה. מר מוטי ששון:

סליחה, מגרש משחקים הוא מגרש משחקים וגינה ציבורית שאני יושבת שם  גב' נעה צ'פליצקי:

 עם עגלה או עם משהו, אני לא רוצה לקבל כדור בראש.

 אבל יש שם, מר שחר האס:

 עדיין בגן סיפור אסור לשחק עם כדור, גב' אלינור מטלון:
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 בבקשה. אלינור, אלינור. בבקשה אלרון. מר מוטי ששון:

 אתה רוצה לקבוע? חוק העזר אומר, מר מורן ישראל:

 אלרון תדבר או שאני עונה לך. מורן אני קורא אותך פעם ראשונה לסדר.  מר מוטי ששון:

 ן בעיה.אי מר מורן ישראל:

 אתה מפריע לי לניהול ישיבה. מר מוטי ששון:

 אני מסכימה שצריך להיות, גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה. מר מוטי ששון:

 אה, לה אתה לא קורא לסדר? מר מורן ישראל:

 אתה מפריע סדרתי. מר מוטי ששון:

 מוטי שאלתי. מר אלרון פנחס:

 אלרון בבקשה תקרא את השאילתא שלך.  מר מוטי ששון:

 נעה תני לו לדבר. מר חיים זברלו:

 בבקשה אלרון, סליחה. מר שחר האס:

 כבר שאלתי, פשוט לא, מר אלרון פנחס:

 בתי קולנוע שאלת. מר יעקב מזרחי:

 אז אני אענה לך. מר מוטי ששון:

 הוא שאל מה עם בתי קולנוע בעיר.  מר יעקב מזרחי:

 י בחולון?מתי יהיו בתי קולנוע כמו סינמה סיט מר אלרון פנחס:

התכנית המעודכנת, תכנית הפיֹתוח המעודכנת אכן נדרשה לאישור נת"ע  מר מוטי ששון:

אולם זה לא יעכב את אכלוס, לא סליחה. עברתי סעיף, עברתי סעיף. 

מבחינתי כראש עיר ואנשי המקצוע העירוניים התב"עות מאפשרות 

י כי אני בזמנו ומתואמות גם לאפשרות של בניית בתי קולנוע. גם אני, גם אנ

 IMAX-גם פניתי ליזמים ובשלבים הראשונים שלי ניסיתי להביא את ה

לחולון. נבחר גם מקום בפארק פרס, איפה שהיום נמצא המוזיאון, מוזיאון 

אחד. מה שקרה, אני לא  IMAX-בתי קולנוע ו 7הילדים ושם היו מתוכננים 

ן. עיריית חולון בסוף איכנס לזה, עיריית חולון אני ביקשתי לקנות את הזיכיו

לא העבירה תשלום כדי לקבל את הזיכיון. לאחר מכן היה לנו עם תיאטראות 

ישראל שאני אישית נפגשתי איתם כמה פעמים. הם דרשו שאנחנו נבנה את 

והם יפעילו אותו. אמרתי אין דבר כזה. אני מוכן להעמיד  IMAX-ה

ירה. בקיצור, אף לרשותכם קרקע, אתם תבנו ואתם תשלמו לי על דמי החכ

אחד לא היה מוכן לשלם. אף אחד לא היה מוכן להשקיע. זה שייך לסקטור 



 560פרוטוקול  05.03.2023 –ליום  66מס'  ---מועצה  ישיבתחולון  18-מועצת העיר ה

 

21 
 

העסקי לחלוטין. עכשיו מה שקרה, ניסיתי לראות מה אני יכול לעשות לגבי 

מקומות אחרים ואז בזמנו הכנסנו בקניון חולון את בתי הקולנוע. בתי 

יח? אותם אלה הקולנוע, עזריאלי ראה שזה לא מצליח. מה זה לא מצל

שהפעילו את בתי הקולנוע לא שילמו שכירות. אז הוא הוציא אותם מהקניון 

והכניס לשם את המשביר לצרכן. במסגרת פעילות שלי עם חברת עזריאלי, 

ביקשתי מדנה עזריאלי שיבנו שם בתי קולנוע. בתכנית הראשונית שלהם הם 

 ם. בתי קולנוע בתוך המתחם שלה 20התחייבו לסדר גודל של 

 אתה מדבר באזור התעשייה? מר יעקב מזרחי:

 כן, כן. מר מוטי ששון:

 מה שהם עצרו כרגע. מר יעקב מזרחי:

 מה זה? מר מוטי ששון:

 מה שהפקיעו כרגע. מר יעקב מזרחי:

כן, כן. ואז ביקשתי את זה והם לקחו את זה בחשבון ולא רק זה, ביקשתי  מר מוטי ששון:

הזמן יש משאים ומתנים איתם. מה שקורה גם בית מלון. זאת אומרת כל 

כרגע, לאור הקורונה נוצר מצב שיש עודף משרדים במדינת ישראל. חברה 

 שמתחייבת ורוצה לבנות עצרה את הפרויקט הזה, יש עודף.

 מה הקשר בין המשרדים לקולנוע לא הבנתי. מר אלרון פנחס:

 היא בונה את כל הפרויקט. מר מוטי ששון:

היזם שבונה את כל הפרויקט הוא ברובו מרים משרדים ואין דרישה  מר יעקב מזרחי:

למשרדים אז הוא לא שווה לו להקים את הפרויקט. מוטי אולי תשנה את 

 הפרויקט והוא יהיה משהו אחר?

הוא צריך עוגנים וכשהוא רואה שאין וכשהוא רואה את אמות, כן, אמות  מר מוטי ששון:

רק אמות, גם גב ים, עזריאלי עשה  שהיא חברה בין המובילות במשק. לא

רגע עצור ואני נפגשתי איתם ואמרתי אני מבין שאת הולכת על מגורים. למה? 

כי היום הרווח הוא במגורים ולא במשרדים. עכשיו, כל הזמן זה עניין של 

 מה קורה בשוק.

 היצע וביקוש. מר יעקב מזרחי:

 מה קורה בשוק.  מר מוטי ששון:

 , לחצת עליו.לחצת מר מורן ישראל:

 אני לא לחצתי על כלום. מר מוטי ששון:

 זה זברלו עם המחשב.  מר יעקב מזרחי:

 זברלו לחץ, מה אתה רוצה ממנו? מר מוטי ששון:
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 בשורה התחתונה, מר אלרון פנחס:

 בשורה התחתונה, מר מוטי ששון:

 הנושא חשוב לתושבים ואני מבקש ממך לנסות, מר אלרון פנחס:

 אני אישית נפגשתי איתם. ה אני אומר לך?מ מר מוטי ששון:

 בסדר. מר אלרון פנחס:

 פעמים דחתה את הפגישה איתי. 3היא כבר  מר מוטי ששון:

 הלאה. מר יוסי זיידה:

 או. קיי. מר אלרון פנחס:

 ואני יודע, אני יודע שיש להם כוונה לבקש מגורים.  מר מוטי ששון:

 אתה בעד? אתה בעד? מר יעקב מזרחי:

 אני אמרתי דבר פשוט, י ששון:מר מוט

 מה, עירוב אתה עושה? מר יעקב מזרחי:

חבר'ה אני אמרתי לה דבר פשוט. אני לא מוכן להוריד מטר אחד ממשרדים,  מר מוטי ששון:

אני מוכן להוסיף מגורים ולא מוכן בשום פנים ואופן להוריד מתעסוקה. 

ם להביא כדי לאזן שתבינו, על כל מטר שאנחנו בונים למגורים אנחנו צריכי

מטר לתעסוקה. אחרת אתה נכנס לגירעון, יום אחד אמנון  2-2.5אותו בערך 

עשה איזה בדיקה והגיע למסקנה שהיום אנחנו, אנחנו צריכים לבנות עוד 

מטר לתעסוקה כדי להיות מאוזן עם המגורים. אבל מאחר ואנחנו  700,000

ן הפיננסי אז אנחנו כידוע נבחרנו כעיר היעילה ביותר בישראל עם החוס

שחסרים. אבל בעיקרון אתה צריך לעשות  700,000-מסתדרים גם עם ה

שילובים. גם מגורים, עם תעסוקה וגם משרד. טוב, אז אני עובר לשאילתא 

 הבאה. 

 בקיצור יהיה בסוף. מר יעקב מזרחי:

שקעה מורן בבקשה. אגב הערכה שלי על המתחם של עזריאלי זה סדר גודל ה מר מוטי ששון:

 מיליארד שקל.  2שלהם של 

 הוא רוצה להפוך את הבור לבריכה עירונית. מר מאיר חלבי:

מקומות חניה. אתה יודע מה זה הבור  6,000אתה יודע מה הוא בנה שם?  מר מוטי ששון:

 הזה שאתה מדבר עליו?

 מה הוא כבר חפר שם את הבור? מר יעקב מזרחי:

 הבור חפור. מר מוטי ששון:

 הוא עשה עכשיו את הכול? רחי:מר יעקב מז
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 6,000הוא לא עשה את הקומות אבל הוא חפר בור בעומק שיכול לאכלס  מר מוטי ששון:

 מקומות חניה.

 למה זה נעצר? מר קובי מכלוף:

 כלכלי אין דרישה.  מר יעקב מזרחי:

 אין עוגנים. מר מוטי ששון:

 אין שם משרדים. מר יעקב מזרחי:

 מיליארד. 2שקיעו הם לא י מר זוהר נוימרק:

-2וכמה אחוזים אכלוס. קח את אמות, לך תראה.  90תראה, בבניין שלו יש  מר מוטי ששון:

 .16קומות השכירו מתוך  3

 הקורונה הרגה אותם. מר יוסי זיידה:

 הקורונה הרגה המון. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 אי אפשר לתת לו שם לדירות? מר קובי מכלוף:

 שהוא רוצה.זה מה  מר מוטי ששון:

 מה? מר קובי מכלוף:

 זה מה שהוא רוצה.  מר מוטי ששון:

 טוב, שאילתא של מורן. מר יוסי זיידה:

 בבקשה מורן תקרא את השאילתא. חברים תאפשרו לו לדבר.  מר מוטי ששון:

 חברים. מר יוסי זיידה:

 

עיכוב במסירת הדירות בשל  –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  –שאילתא  .10

  פינת חנקין 79ות נת"ע סוקולוב עבוד

קיבלתי, קיבלתי פניה של תושבים שעתידים להתגורר בבניין חדש ברחוב  מר מורן ישראל:

 4. הם טוענים שיש עיכוב במסירה של הדירות ובקבלת טופס 79סוקולוב 

בגלל הדרישה של הקבלן שכמובן מקובלת, להשלים את הפיתוח הסביבתי. 

להתבצע הפיתוח הסביבתי בשל עבודות של  אך למיטב הבנתם לא יכול

הרכבת הקלה. כי אתם תפתחו, אז העירייה מודעת לעניין ואיך היא 

 מתכוונת לטפל בזה כדי שהדיירים יוכלו להיכנס לביתם החדש?

תכנית הפיתוח המעודכנת אכן נדרשת באישור נת"ע אולם זו לא תעכב את  מר מוטי ששון:

כשלים של היזם. לא הוגשו מטעמו תצהירי אכלוס הפרויקט. העיכוב נובע מ

מהנדסים אחראיים, לא נתקבל אישור מעקים, חיפוי אבן ודיווח לאחראי 

לביקורת. המפקח לא יכול לצאת לביקורת בנכס כדי לבחון אם ניתן להוציא 
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. בנוסף על היזם להגיש היתר שינויים. לא יקבל שום דבר עד 5-ו 4טופס 

 וא מחויב על פי חוק. שהוא לא ישלים את כל מה שה

תודה על התשובה. אנחנו מעבירים אותה לתושבים כי הם באמת רצו לדעת  מר מורן ישראל:

 איפה זה עומד.

 אבל זה לא התושבים, לפעמים זה היזמים לא התושבים.  מר מוטי ששון:

 לא, התושבים עצמם היו אמורים לקבל מסירה, מעכבים אותם. מר מורן ישראל:

 בסדר, הוא שולח את התושבים ליזם. :מר זאב ניסים

הם טוענים, טוענים בפניהם שכך וכך. עכשיו אנחנו נוכל להגיד להם את  מר מורן ישראל: 

 התשובה.

 אוקיי, שאילתא של מורן. בבקשה. מר מוטי ששון:

 

 מבנה המרכז העירוני החדש –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  –שאילתא  .11

 ''משפחתי''

קודם כל אני קורא את התשובה הארוכה שלך שהיא מפספסת בכלל את  ל:מר מורן ישרא

השאלה הפשוטה ששאלתי שאלה פשוטה, אתה הלכת רחוק מדי. במהלך 

החודש פורסם שהמרכז העירוני החדש בשם ''משפחתי'' שאנחנו מברכים 

אשר שופץ בסיוע קרן  84עליו עתיד להיפתח במבנה ברחוב ארלוזרוב 

 ריאליטי.

 מה זה שופץ? ששון:מר מוטי 

השאלה הפשוטה היא כזו. בבעלות מי המבנה והאם העירייה משלמת כסף  מר מורן ישראל:

 בעבורו? זהו, זה השאלה. 

 טוב. מר מוטי ששון:

 לא שאלתי מה הפעילות במקום. מר מורן ישראל:

 לא, אבל אני יכול להגיד מה הולך שם. מר מוטי ששון:

לענות על מה שאני שואל. אתה לא יכול לענות על מה שאתה לא, אתה צריך  מר מורן ישראל:

 רוצה.

מרכז ''משפחתי'', מרכז של מחלקת הורות ומשפחה באגף הקהילה. הוקם  מר מוטי ששון:

השנים האחרונות של  13.5-מתוך צורך להנכיח פיזית את הפעילות הענפה ב

ם קול התפרס 5.7.22-מחלקת הורות ומשפחה, קהילת הורים עושים חיל. ב

קורא בו העירייה חיפשה מקום מרכזי בסמוך לעירייה לשכירות עבור הקמת 

המרכז. קרן ריאליטי היחידים שנענו לקול קורא והצעתם הוגשה לאישור 

. זה מפריע. לאחר אישור ועדת 26.7.22-ועדת מכרזים שהתקיימה ב
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המכרזים הנושא עלה לאישור המועצה בישיבת מועצה שהתקיימה ביום 

במסגרת עדכון תקציב לצורכי תשלום שכר הדירה ולאחר מכן  2.10.2022

נחתם חוזה המסדיר את ההתקשרות בין קרן ריאליטי לעיריית חולון. 

עיריית חולון שוכרת את הנכס מקרן ריאליטי בהתקשרות חוזית ומשלמת 

שנים עם אופציה להארכה  3-שכר דירה עבור המקום. החוזה נחתם ל

ם עושים חיל, מחלקת הורות ומשפחה באגף קהילה לשנתיים. קהילת הורי

מפעילה מערך שירותים רחב להורים ברחבי העיר הכוללים הרצאות 

עירוניות ומקומיות, הדרכת הורים קבוצתית ופרטנית, הפעלת מערך 

מתנדבות אם לאם בקהילה, הדרכת צוותי חינוך פורמלי ובלתי פורמלי 

ים להורים ולמשפחות הבאות. בנושא תקשורת עם הורים, מפגשים קהילתי

החזון של המחלקה שבמסגרתו גם הוקם המרכז הוא לאפשר להורים בחולון 

לקיים הורות ראויה, משמעותית ורלוונטית ולשלב את ההורים במקום 

משפיע במערכת החינוך, החברה והקהילה בעיר תוך כדי יצירת פעילות 

נכחת תחום ההורים חינוכית ומקצועית נגישה וזמינה לכל הורי העיר. ה

להורי העיר, חולון העמידה את נושא ההורים והעבודה עם ההורים בסדרי 

העדיפויות העירוניות. הנושא מתבטא בהקמת מחלקת הורות משפחה 

עירונית בהיקף פעילות של נכון להיום לא משתווה כמעט לשום רשות 

נכחה מקומית ובהקמת מרכז פיזי להורות ולמשפחה. בית להורים מהווה ה

פיזית של תחום ההורים, מקום פיזי המיועד להורים. זו אמירה משמעותית 

וחשובה ברמה העירונית. הבית להורים הוא הכתובת והמקום בו מסופקים 

צורכי ההורים כי הם בעולם שהופך להיות בחלקו וירטואלי. למה אני אומר? 

 מי שקנה, מי שקנה את המקום זה קרן ריאליטי. 

 הם הבעלים? :מר מורן ישראל

 כן. מר מוטי ששון:

 הם הבעלים של הקרקע. מר מורן ישראל:

 הם קנו ממפלגת העבודה בעצם. מר יוסי זיידה:

 ממפלגת העבודה הם קנו? מר מורן ישראל:

 כן, זה היה המקום היה של מפלגת העבודה. מר יוסי זיידה:

 של מפלגת העבודה. מר מוטי ששון:

 במסגרת ריקון נכסים של מפלגת העבודה הם מכרו את זה בזמנו.  מר יוסי זיידה:

 מוטי זה נכנס לפרויקט של כיכר בארי לא? מר יעקב מזרחי: 

 לא, בארי זה פה. מר מוטי ששון:

 מוטי מי מפקח, מר זאב ניסים:
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 אבל הוא מצטרף אליו מה. מר יעקב מזרחי:

 מי האחראי על הפרויקט? מר זאב ניסים:

 זה חלק מהחינוך. מר מוטי ששון:

 הגוף הזה, לא, לא, שייך לאגף קהילה. מר יוסי זיידה:

 הפעילות שלהם היא לא פרטית. מר זאב ניסים:

 של מי? הפעילות של העירייה. מר מוטי ששון:

 המבנה הזה, מר יוסי זיידה:

 מי האגף? מר זאב ניסים:

 אגף קהילה. מר מוטי ששון:

 אגף קהילה. מר יוסי זיידה:

 אגף קהילה. יש הורות ומשפחה, התנדבות, נת דיין:עו"ד יו

 לא, לא שאלתי מה. שאלתי מי מטפל? אגף החינוך? מר זאב ניסים:

 לא, זה אגף קהילה.  עו"ד יונת דיין:

 מיליון? 17מוטי בכמה מפלגת העבודה נמכרה,  מר יעקב מזרחי:

 .16לדעתי  מר מוטי ששון:

 אני חושב. 17 מר יוסי זיידה:

 חינם אין כסף. ס:מר שחר הא

 אם היית יודע איך הם עשו את זה. מר מוטי ששון:

 תמיד יש מישהו שמרוויח. מר זאב ניסים:

 לא, לעירייה כאילו, לעירייה. להשקעה לעירייה למה לא. מר יעקב מזרחי:

 אני רק אומר לך מה היה שם. טוב. מר מוטי ששון:

 אלינור, בבקשה. מר יוסי זיידה:

 ינור תשאלי.אל מר מוטי ששון:

 

 סטטוס הקמת מבנה לשבט –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .12

 ''עתיד''

הבנתי את התשובה, אני אחדד את השאלה עוד הפעם. אשמח לדעת מה  גב' אלינור מטלון:

 הסטטוס הקמת המבנה החדש לשבט ''עתיד'' ומה הצפי לסיום הבנייה.



 560פרוטוקול  05.03.2023 –ליום  66מס'  ---מועצה  ישיבתחולון  18-מועצת העיר ה

 

27 
 

חם לבנייה ציבורית שיכלול מספר מבני ציבור. בית שבט עתיד ייבנה במת מר מוטי ששון:

ספר שחקים, מרכז קהילתי ושבט הצופים בקריית אילון על הרחובות אהרון 

המבנים נמצאים בשלב של תכנון מפורט במינהל  3יערי ואמיר דרורי. 

-ההנדסה. הנחתי את החברה הכלכלית ואת מינהל ההנדסה להוציא היתר ל

שלב הראשון תהיה של שבט הצופים ושל בית המבנים כאשר הבנייה ב 3

 הספר.

 אבל אני אשאל שאלת הבהרה עוד הפעם. מה הסטטוס להתחיל להקים? גב' אלינור מטלון:

 מה זאת אומרת הסטטוס? מר מוטי ששון:

 מתי מתחילים? גב' אלינור מטלון:

 זו הייתה השאלה. מר מורן ישראל:

 כרגע בתכנון מפורט במינהל ההנדסה. יש תכנון מפורט. הם נמצאים מר מוטי ששון:

 אז השאלה היא מה הסטטוס, מתי מתחילים לבנות? גב' אלינור מטלון:

 שיגמרו לתכנן. מר מוטי ששון: 

 אתם עובדים עם צפי? מה הצפי? מוטי, יש צפי? יש דבר כזה צפי? מר מורן ישראל:

 '?24', ספטמבר 23ספטמבר  גב' אלינור מטלון:

 , צפי לסטטוס ראינו. סטטוס היה.לא מר מורן ישראל:

 את קיבלת תשובה. יש, נמצא, מר מוטי ששון:

 לא, לא קיבלנו תשובה. מר מורן ישראל:

 תכנון מפורט. כאשר יסיימו, נביא את זה לידיעתך. מר מוטי ששון:

 שנתיים לפחות. מר זאב ניסים:

 זה ברור לי. גב' אלינור מטלון:

 באה אלינור. אלינור. או. קיי, שאילתא ה מר מוטי ששון:

 אז בינתיים צריך למצוא פתרון אחר נכון? גב' אלינור מטלון:

 אין צפי. מר מורן ישראל:

 אלינור, בבקשה. מר מוטי ששון:

 כל פעם מעלים סטטוס. מר מורן ישראל:

 אלינור בבקשה. מר מוטי ששון:
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הקפאת  הפחתת או לחילופין –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .13

 תעריפי הארנונה בחולון

אין בעיה. הפחתה או לחילופין הקפאה של תעריפי ארנונה. לאור, כולנו  גב' אלינור מטלון:

יודעים אנחנו נוסעים בחולון, לא פעם ולא פעמיים אנחנו יודעים מה קורה 

לאור מצב התשתיות הרעוע, הכבישים, הפקקים הבלתי פוסקים, השירותים 

ים לתושב. מדוע שעיריית חולון תשקול להפחית או העירוניים הניתנ

שנים הקרובות.  5-לחילופין לכל הפחות להקפיא את תעריפי הארנונה בעיר ב

גם דיברו על זה עוד ועוד חברי מועצה פה בעבר ובאמת המצב פה מאוד מאוד 

קשה, במיוחד באזורים ספציפיים שנפגעים ואנחנו רואים את זה ישירות 

 מח לתשובתך.מהדבר הזה. ואש

או. קיי. אני דוחה מכל וכל את טענתך על כך שתושבי חולון מקבלים  מר מוטי ששון:

שירותים ירודים שכן ההפך הוא הנכון. זה לא סוד שכל ערי גוש דן ובכללן 

חולון נמצאת בעיצומן של עבודות תשתיות לאומיות לתחנות התחבורה 

ה ברמה גבוהה ובכך הציבורית על מנת שבעתיד יזכו התושבים מתחבור

מפחיתים את מספר כלי הרכב הפרטיים וכתוצאה מכך ייפחתו גם הפקקים 

ועומסי התחבורה. חשוב לציין שבכל מקום בו מתבצעות עבודות תחבורתיות 

 מוחלפות כל התשתיות התת קרקעיות והעלויות.

 העיליות. מר יוסי זיידה:

 חוב שנקר, החליפו את הכול. החליפו,העיליות. אני מציע לכם, אני גר בר מר מוטי ששון:

 ועכשיו סוגרים עוד פעם את שנקר. גב' אלינור מטלון:

 סליחה. מר מוטי ששון:

 היו צריכים לסיים מזמן שם לא? מר זאב ניסים:

לא, לא. חבר'ה, יש הרבה בעיות. מי שלא בונה, לא מבין איזה כל מיני בעיות  מר מוטי ששון:

 יה. אתה צריך לדעת.יכולות לקרות תוך כדי הבני

 אני יודע. מר זאב ניסים:

חשוב לציין שבכל מקום בו מבוצעות עבודות מוחלפות התת קרקע. ארנונה  מר מוטי ששון:

הינה במהותה מס שנתי שייעודו תחזוקה וצרכים שוטפים. פיתוח תשתיות, 

את צריכה לדעת, נעשה מכספי היטלים. בדין לא קיימת הנחה של מצב 

תים עירוניים או בשל הפקקים בכבישים, ההפך הוא נכון. תשתית, שירו

כידוע הדין קובע כי מס ארנונה הינו תשלום כפוי כמו כל מס אחר, לדוגמה 

מס הכנסה. הוא לא ניתן בזיקה ישירה למצב התשתיות או השירותים. 

בהקשר הזה אציין כי בתי המשפט בכל הערכאות פסקו לא אחת שאין 

הארנונה מהסיבות האלה. בנוסף, נזכיר, הקפאה  להפחית, לשנות תעריפי

למען הנחה תלויה גם באישור שר הפנים ושר האוצר. אני רק מזכיר לכם את 
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חודשים  3-הקורונה. בקורונה הייתה החלטת ממשלה לתת הנחה בארנונה ל

ואכן על פי החלטת ממשלה תוך החלטה שיש שיפוי מלא לעיריות. ואכן נתנו 

ומשרד האוצר והפנים החזירו  ₪מיליון  70ס מינוס של הנחה, סדר גודל פלו

לנו את הכסף. לכן אין מושג כזה שמועצה יכולה להחליט להפחית או לתת, 

 אין סמכות בחוק, סמכות היא רק לממשלה. 

 או. קיי אני עובר לשאילתא הבאה. 

 ניסן, מעבירים הלאה. עובר לישיבה הבאה. מר יוסי זיידה:

 יסן לא בא? נ גב' נעה צ'פליצקי:

 הסעיף הבא זה החדרי שירות. עו"ד יונת דיין:

 

הצבת שוטרי תנועה להכוונת –בנושא  זכריה ניסןהמועצה  חברשל  –שאילתא  .14

 נדחה לישיבה הבאה. -התנועה בשעות לחץ. 

נתיבי תחבורה  –נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 –אישור חוזה חכירה  .15

, 65ברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים ח –עירוניים להסעת המונים בע"מ 

 6019בגוש  389חולון חלק מחלקה 

 . 65-רגע חברים. בדקנו, אלינור. אלינור בדקנו את ה מר מוטי ששון:

 הסעיף הבא זה אישור של שני חדרי שנאים, עו"ד יונת דיין:

 רציתם לדעת את הכתובת. מר יוסי זיידה:

"ל. שני החדרים הראשונים נמצאים בשדרות של נת"ע במסגרת התת עו"ד יונת דיין:

, זה פינת בצלאל. לא גן הילדים אלא מבנה המגורים. קרוב 65ירושלים 

 למבנה המגורים.

 אז זה ממש מתחת למבנה המגורים. גב' אלינור מטלון:

 קרוב למבנה המגורים. מר יוסי זיידה:

 ת התת"ל. קרוב למבנה המגורים. זה בתחום השטח של תכני עו"ד יונת דיין:

 מבחינת המפה וזה, זה משהו קטן ממש בין הבניינים. גב' אלינור מטלון:

המיקום הוא במסגרת הקו הכחול של תכנית התת"ל. זה בכלל לא היה  עו"ד יונת דיין:

שיקול דעת לא של הועדה המקומית ולא של העירייה. זה מגיע מלמעלה, 

 ,מהועדה לתשתיות לאומיות. אמרנו כמה חדרי שנאים

 חברים, חברים סליחה.  מר יוסי זיידה:

המיקום נקבע בתת"ל על ידי מה שנקרא הועדה לתשתיות לאומיות, מעל  עו"ד יונת דיין:

הראש של הועדה המקומית, מעל הראש של המחוזית. זה בתוך הקו הכחול. 
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זה מן הסתם לווה באיזושהי חוות דעת או סקר של הגופים הארציים כי זה 

א טופל על ידינו ואנחנו רק נדרשים לאשר פה את הרישום על לא, שוב, זה ל

 שם נת"ע/חברת החשמל כי זה מי שמחזיק בחדרי טרנספורמציה.

האם אפשר להגיש איזושהי בקשה או התנגדות לנושא, לבחון את המיקום  גב' אלינור מטלון:

שלו שיעבירו את זה קצת יותר קדימה לאזור החולות? באזור אפילו גן 

ים, כי בגן הקקטוסים אין מגורים וזה ממש מתחת לבניינים של הקקטוס

התושבים. אם נעלה את זה אפילו במפה אתם תראו זה ממש מתחת לבניין, 

מטר, אפילו פחות מזה. זה בניין של  2של הבתים. יש שם בית במרחק של 

תושבים. זה לא נגיד מהצד השני שמאיפה אזור התעשייה נגיד הקטן או 

גני ילדים.  3מטר יש שם  5. זה ממש מתחת לזה ושמעבר לכביש משהו בסגנון

 זה נראה לי אבסורד שאנחנו שמים כזה דבר שם.

 מה זה שמים? הם שמים. מר מוטי ששון:

 זה לא אנחנו. מר זוהר נוימרק:

 זה לא, עו"ד יונת דיין:

 אז אני אומרת, גב' אלינור מטלון:

ר? אם הם קובעים ולנו אין מילה, אז למה רגע אז למה אנחנו צריכים לאש מר שחר האס:

 אנחנו צריכים לאשרר את זה?

 וגם בואו נגיש אולי בקשה, גב' אלינור מטלון:

 כדי להעביר את הרישום על שמם. עו"ד יונת דיין:

 זה החוק. מר מוטי ששון:

 על פי החוק נדרשת אישור מועצת העירייה. בלי זה, זה לא יירשם על שמם. עו"ד יונת דיין:

 מה שאלינור אומרת, מר מורן ישראל:

 אתה מעביר מהשטח שלך אליהם. מר מוטי ששון:

הרי בפס שיש שם, לא רק יש להם את הפס הזה. יש להם גם את הפס הזה.  מר מורן ישראל:

 יכול להיות,

 אני לא יודעת איך מיקומי חדרי הטרנספורמציה, עו"ד יונת דיין:

 .אבל צריך לנהל שיח מר מורן ישראל:

 ביחס, עו"ד יונת דיין:

 חכה, אל תשכחו שהתוואי הזה של הרכבת הם צריכים חדרי טרנספורמציה. מר מוטי ששון:

 לא, ברור. מר מורן ישראל:

 לא, אין בעיה. מר שחר האס:



 560פרוטוקול  05.03.2023 –ליום  66מס'  ---מועצה  ישיבתחולון  18-מועצת העיר ה

 

31 
 

 כמובן. גב' אלינור מטלון:

 כמובן שהם צריכים.  מר שחר האס:

 אבל נעביר את זה ליד הגן הציבורי, מר מורן ישראל:

 השאלה איפה. מר שחר האס:

 ולא ליד גני הילדים. מר מורן ישראל:

 מה גן הציבורי? מר מוטי ששון:

 מוטי אתה רוצה שאני אפתח לך את זה בגוגל ותראה את המפה? גב' אלינור מטלון:

 אני יודע. שלחתי את יוסי במיוחד להיות שם לראות את זה. מר מוטי ששון:

 הו ממש צר,אז יש שם מש גב' אלינור מטלון:

 אז יוסי אתה מכיר את זה שזה ממש קרוב, מר שחר האס:

מטר  10ועל גני הילדים והבניינים. בואו נעביר את זה, נבקש להעביר את זה  גב' אלינור מטלון:

 ימינה לכיוון,

 אין שיח? מר שחר האס:

 אין שיח. מר מוטי ששון:

 לא רק זה, זה משהו, מר יוסי זיידה:

 אני מדברת. גב' אלינור מטלון:

 שזה בהחלטות ממשלתיות. מר יוסי זיידה:

 בוא נזיז את זה לכיוון גן הקקטוסים. גב' אלינור מטלון:

כשלקחו לי את מגרש הכדורגל, עשיתי שמיניות באוויר. לקחו. זה ליד בית  מר מוטי ששון:

 ספר אורט.

 אין בעיה. אבל יש הבדל בין מגרש כדורגל, גב' אלינור מטלון:

 הם השתלטו על כל התוואי של הרכבת הקלה. ששון: מר מוטי

מוטי השאלה, כן הוא לא קורא. בואו ננהל שיח מקצועי שננסה להזיז את זה  מר מורן ישראל:

 לאזור שהוא לא בסמוך לגני ילדים.

 בסמוך, בסמוך, מר מאיר חלבי:

 שבעלי המקצוע יגידו ניסינו לא עבד. מר מורן ישראל:

 ד כמה שאני יודעת, בזמן אמת היו ניסיונות,אז ע עו"ד יונת דיין:

 רגע חבר'ה היא מדברת. מר מוטי ששון:
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עד כמה שאני יודעת בזמן אמת שזה אישור התת"ל, היו ניסיונות. יש שני  עו"ד יונת דיין:

מקומות שאני יודעת שהצליחו, אם אני לא טועה שם לכיוון הכניסה לעיר 

והיו הרבה מקומות שלא הצלחנו וקוגל היו שני מקומות שהצלחנו להזיז 

 להזיז. 

 את יודעת ספציפית על המקום הזה אם היה שיח? מר מורן ישראל:

 למיטב ידיעתי ניסו לדבר על כולם.  עו"ד יונת דיין:

 על הכול, על הכול היה שיח. מר מוטי ששון:

 בסדר, כולם זה זה, מר מורן ישראל:

 יפה הצליחו.אני לא יודעת, אני יודעת א עו"ד יונת דיין:

 אפשר לבקש שהמהנדס יצטרף לפה ואז יהיה שיח מקצועי גם? מר מורן ישראל:

 אני יודעת איפה הצליחו. אני, שוב, עו"ד יונת דיין:

 מהנדס, מה זאת אומרת? מהנדס העיר. מר מורן ישראל:

עבר  אני יודעת שכרגע כבר אי אפשר להזיז גם כי זה כבר קבוע בתת"ל וגם כי עו"ד יונת דיין:

 כבר הזמן וגם כי לפי מה שאני יודעת הם עברו בפועל.

 תגידי להם מה זה תת"ל נו בחייך. מר מוטי ששון:

תכנית תשתיות לאומיות בסמכות הועדה לתשתיות לאומיות שזה ברמה  עו"ד יונת דיין: 

ארצית. אני כן יכולה להגיד שמה שאת מתארת מאוד תואם את הקרע 

לשלטון המקומי. אבל כשהסמכות היא בידי  הקיים בין השלטון המרכזי

השלטון המרכזי לא פעם לא אכפת לו מה אומר השלטון המקומי, לא רואה 

 את קצה השרשרת.

או. קיי ואם עכשיו אנחנו, אז אני אשאל שאלה. אז אם היום אנחנו לא באים  גב' אלינור מטלון:

יציה ביחד ומאשרים את זה, אנחנו מתנגדים לזה, בסדר? עקרונית האופוז

 אנחנו מתנגדים לזה. מה יהיה השלב הבא?

 בית משפט ויכפו עלינו לעשות את זה ויחייבו אותנו בהוצאות. עו"ד יונת דיין:

 או שיהיה שיח. אבל אפשר לנהל שיח? אפשר לבוא ולדבר? גב' אלינור מטלון:

 לא יהיה שיח.  עו"ד יונת דיין:

 שנייה, זה לא נכון.  גב' אלינור מטלון:

 או. קיי.  ר מורן ישראל:מ

רגע, אז שנייה זה לא נכון. כי זה לא הגיוני שאנחנו צריכים להיות פה גם  גב' אלינור מטלון:

חותמת גומי וגם זה לא הגיוני שאנחנו שמים את זה שם בפינה כל כך מלאה 
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קומות לדעתי הפינתי הזה, ועוד גני  8או  6באנשים וילדים. יש שם בניין של 

 . איך אנחנו יכולים לאפשר את זה?ילדים ממול

 בוא נאתגר אותם, באמת אני אומר. מר שחר האס:

 קומות, 8עד יודעת בכמה בניינים של  עו"ד יונת דיין:

 בוא נאתגר אותם, בוא ננסה. מר שחר האס:

 מתחת לגן הציבורי. הרי הוא גם ככה בנוי, מר מורן ישראל:

 גם בבניינים רבי קומות, עו"ד יונת דיין:

 שיהיה בנוי מתחת לגן ציבורי ולא מתחת לגני ילדים. מר מורן ישראל:

יש חדרי טרנספורמציה של בניין. את אפילו לא מודעת לזה שאת חשופה  עו"ד יונת דיין:

לחדרי טרנספורמציה כי יש אמצעי מיגון וכי יש רמת קרינה שנמדדת 

 ומחייבת.

 והה. אף אחד לא ייתן לשום סיכון,הרי יש אמצעי מיגון ברמה הכי גב מר זוהר נוימרק:

', היום המודעות היא יותר גבוהה. שאנחנו עושים כזה 23-סבבה. אנחנו ב גב' אלינור מטלון:

 מהלך שמהלך,

למה היום כשבונים בניין רב קומות שמחויב בחדר טרנספורמציה בגלל  עו"ד יונת דיין:

 מעליות, תשתיות של כיבוי אש עם מיכלים,

 מי שבוחר לגור בבניין, ון:גב' אלינור מטל

 רגע, היא עונה לך אל תפריעי לה. מר מוטי ששון:

 יש חדר טרנספורמציה בבניין כזה.  עו"ד יונת דיין:

 היא סיימה קודם שאתה צועק. גב' אלינור מטלון:

זוהר אתה בוועדת המשנה. הייתה בקשה שביקשו להגנת ציבורית במקום  מר מורן ישראל:

 לגני ילדים? אני שואל.להזיז את זה מתחת 

 מטר ימינה. 10-לחולות, ל גב' אלינור מטלון:

 מהנדס העיר ביקש את זה? מר מורן ישראל:

 זה לא אחריות, הם לא צריכים אישור מאיתנו. מר זוהר נוימרק:

 אני שואל אם הייתה בקשה. לא שאלתי אם צריכים אישור מאיתנו.  מר מורן ישראל:

 כול,אתה לא י מר זוהר נוימרק:

 הם לא צריכים אישור מאיתנו שלא יבואו לבקש להצביע. מר מורן ישראל:

 בדיוק. גב' אלינור מטלון:
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 אישור להצביע, בואו ננהל איתם שיח. מר מורן ישראל:

 או. קיי, חברים. טוב.  מר מוטי ששון:

 אני באמת, גב' אלינור מטלון:

אז בואו תעשו מה שאתם רוצים בעיר זו גישה כל כך תבוסתנית לניהול עיר  מר מורן ישראל:

 שלי. 

קובי אם היו שמים לך את זה מתחת לבית היית מתנגד. בואו נתנגד, בואו  מר שחר האס:

 נראה למה זה יוביל. בוא נלך לבית משפט. בוא ננסה להזיז את זה.

 אתם מבינים שאנחנו היום יכולים לבוא ולבקש להזיז את זה. גב' אלינור מטלון:

אנחנו יכולים להסדיר את זה ולהגיד להם חבר'ה לא בבית ספרנו, תזיזו את  ס:מר שחר הא

 זה. הנה, אנחנו יכולים. יש לנו אינטרס ציבורי.

מטר, אתם  2-ילדים. זה ממש על ה 60יש שם באמת שני גני ילדים שמעל  גב' אלינור מטלון:

 כנראה לא מבינים איפה זה נמצא.

 ילדים. זה לא ליד גן ה עו"ד יונת דיין:

 מטר מגן הילדים.  2זה  גב' אלינור מטלון:

 הרגע הוא הסביר שכן. מר מורן ישראל:

פה זה מעבר החציה, פה זה המקום. אל תגידי לי לא, אני מתנצלת. בצלאל  גב' אלינור מטלון:

 פינת שדרות ירושלים זה ממש מעבר לכביש.

 יוסי היית שם לא? מר שחר האס:

 קי לא יעזור. זה שתצע עו"ד יונת דיין:

 מעבר לכביש. מר יוסי זיידה:

 לפי מה שאני יודעת, עו"ד יונת דיין:

 תני לה לדבר, מר מוטי ששון:

 לפי מה שאני יודעת, עו"ד יונת דיין:

 סליחה, תתני לה לדבר. מר מוטי ששון:

 מטר. 2-עד כמה שאני יודעת רוחב של כביש דו כיווני הוא קצת יותר מ עו"ד יונת דיין:

 מטר. 3 אלינור מטלון:גב' 

 מטר.  10תנסי  עו"ד יונת דיין:

 מה פתאום, בבצלאל? תגידו אתם נורמלים? גב' אלינור מטלון:

 מתי היועצת המשפטית מדווחת על איך, גורמים הנדסיים? מר מורן ישראל:
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 בצלאל פינת שדרות ירושלים, גב' אלינור מטלון:

 יש לך מושג? מר מורן ישראל:

 ממתי חברת מועצה מדווחת על איך מודדים מטר מורן? אני מבקשת ממך, :עו"ד יונת דיין

 מצוין שהמהנדס יגיע מר מורן ישראל:

 אני מבקשת מכם, באמת, עו"ד יונת דיין:

את חוות דעתך המשפטית אנחנו מקבלים. את חוות דעתך ההנדסית אנחנו  מר מורן ישראל:

 מבקשים שמהנדס העיר יבוא לתת, בסדר?

 סליחה, אתם שואלים אותה, 'פליצקי:גב' נעה צ

 אני שואל אם זה מקובל. זה מקובל? מר מורן ישראל:

 עד לפה.  עו"ד יונת דיין:

 אז אני מציעה משהו אחר, שמצד אחד, גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע, רגע, רגע, מר מורן ישראל:

 מצד אחד אתם שואלים את דעתה, מצד שני אתם, גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה, נעה בואו נוריד רגע.  אל:מר מורן ישר

 לא, זה לא, גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע. גב' אלינור מטלון:

 שנייה, לא לצעוק. מר מורן ישראל:

 אני לא מבינה את זה. גב' נעה צ'פליצקי:

 ביקשנו את דעתה, מר מורן ישראל:

 ואז אתם מבטלים. גב' נעה צ'פליצקי:

 א. לא מבטלים אותה, ממש ל גב' אלינור מטלון:

ביקשנו את חוות הדעת של המהנדס. היא ביקשה להתערב, שנייה, היועצת  מר מורן ישראל:

המשפטית לא מתערבת בענייני הנדסה. כמו שאנחנו לא בקיאים כמו 

המהנדס. ביקשנו שהמהנדס יגיע לפה. עכשיו, הטענה של אלינור שהיא 

ני חושב שאלה. היא לא ביקשה, היא לא קביעה, היא שאלה שלא נענית. א

שאיש מקצוע כמו מהנדס העיר צריך לבוא ולהסביר לנו האם אנחנו יכולים 

לנהל שיח אל מול הרשויות, במקרה הזה נת"ע, ולבקש מהם להזיז את 

השנאים האלה לכיוון גן ציבורי ולהתקין אותם שם ולא ליד גן ילדים. זה 

 נראה לי מאוד סביר. 

 ממש בקשה לגיטימית. גב' אלינור מטלון:
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סיימתם. בקשה לקבל את חוות הדעת של היועצת  או. קיי, סיימתם? מר מוטי ששון:

 המשפטית של העירייה, בבקשה.

אז הסברתי שיש פה תכנית, היא תכנית תשתיות לאומיות בסמכות הועדה  עו"ד יונת דיין:

לתשתיות לאומיות שהיא ועדה ברמה ארצית. לפי מה שאני יודעת, בזמן 

ן אמת. זאת אומרת שדנו בתכנית ולפני שהועדה נתנה אמת ניהלו שיח בזמ

מקומות שהצליחו  3אולי  2לה תוקף. ניהלו שיח וניסו להזיז. אני יודעת שיש 

להזיז ובשאר לא. אני לא יודעת לרדת לרזולוציה על מה בדיוק דיברנו. יחד 

עם זאת אני יודעת שיש כללים ויש מה שמחייב את הרכבת הקלה ואת 

קומים של חדרי הטרנספורמציה וכמו שאמרתי אני גם המרחקים והמי

יודעת שבבנייני מגורים יש חדרי טרנספורמציה מאחר ויש לזה תקינה 

מחייבת ומדידות קרינה וזה המצב. זה בתחום הקו הכחול של התכנית. יחד 

עם זאת כדי לרשום את זה, כדי לאשר את ההסכם חברת חשמל תוכל 

הסכם החכירה כי אלה התנאים על קרקע להחזיק ולתפעל נדרש לאשר את 

 עירונית בפקודת העיריות.

 אז אני שוב שואל, מה המשמעות אם אנחנו נצביע נגד? מר שחר האס:

 תצביע איך שאתה רוצה. מר מוטי ששון:

 תצביע. עו"ד יונת דיין:

 לא,  מר שחר האס:

 היא אומרת לך תהיה תביעה נגד עיריית חולון, בבקשה. מר מוטי ששון:

 יהיה צו של בית משפט וחיוב של הוצאות. עו"ד יונת דיין:

 אני רציתי לומר, מר מאיר חלבי:

 יחייבו אותך בהוצאות. מר זוהר נוימרק:

 כמה משפטים. מר מאיר חלבי:

שנייה. אבל אנחנו נוכל בבית המשפט לנהל שיח על זה ולהסביר את  מר שחר האס:

 ההתנגדות?

 להתנגד עכשיו. תעשה מה שאתה רוצה.תעשה, אתה יכול  מר מוטי ששון:

 לפי חוק יש תכנית, היא בתוקף, היא בגדר חיקוק ואתה חייב לפעול לפיה. עו"ד יונת דיין:

 אז אני שואל עוד פעם, למה מבקשים מאיתנו בכלל להצביע אם זה חוק וזה, מר שחר האס:

 כי אתה מעמיד שטח של העירייה, מה אתה לא מבין? מר מוטי ששון:

 אבל אם אתה, אבל שוב. אם אנחנו אלה שקובעים, חר האס:מר ש

 אבל את נמצאת עכשיו הרבה אחרי ההחלטות שהיו והתקבלו.  מר מוטי ששון:
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 לא משנה. מר שחר האס:

 עכשיו צריך לתת, בבקשה תצביעי נגד. מי בעד? מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

ס יגיע לכאן בישיבת מועצה הבאה וייתן מוטי אני מבקשת, אפשר שהמהנד גב' אלינור מטלון:

 את הדין על זה?

 איזה דין הוא צריך לתת? מר מוטי ששון:

 שיסביר לנו. מר שחר האס:

 שיסביר לנו. מר מורן ישראל:

 שיסביר האם אפשר, גב' אלינור מטלון:

סליחה, היועצת המשפטית גם בפעם הקודמת וגם בפעם הזאת נותנת לך  מר מוטי ששון:

 ,חוות דעת

 משפטית. מר מורן ישראל:

 שאת חייבת, משפטית כן.  מר מוטי ששון:

 אבל זה עניין מקצועי. גב' אלינור מטלון:

 אבל זה עניין משפטי. מר יוסי זיידה:

 אבל זה חומר מקצועי. גב' אלינור מטלון:

 חבר'ה, בבקשה. מר מוטי ששון:

 הוא,אתם מקבלים החלטות ומצביעים על משהו ש גב' אלינור מטלון:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 אנחנו יכולים לדחות את זה, את הסעיף הזה. מר שחר האס:

 לא, אין. אני עובר להחלטה.  מר מוטי ששון:

 למפגש הבא. בואו נדחה את ההצבעה לישיבה הבאה. מר שחר האס:

 לא, אני לא דוחה. מר מוטי ששון:

 .רגע מוטי שנייה. תביאו את המהנדס שנשמע מר שחר האס:

 חבר'ה בישיבה הקודמת גם היו וגם דיברו על זה.  מר מוטי ששון:

 לא, הישיבה הקודמת כלל, מר מורן ישראל:

 תצביע נגד. תצביע נגד, מה הבעיה שלך?  מר מוטי ששון:

 כי אני רוצה לשמוע איש מקצוע שיסביר לי את המהות המקצועית של זה. מר שחר האס:

 ?תצביע נגד, מה קרה מר מוטי ששון:
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 אני לא רוצה להצביע נגד רק בגלל שאני, מר שחר האס:

 עכשיו נזכרת ברגע הזה לגבי חוות הדעת? מר מוטי ששון:

 לא, אנחנו נזכרנו גם בישיבה הקודמת. גב' אלינור מטלון:

 ביקשת ממני חוות דעת? מר מוטי ששון:

 גם בישיבה הקודמת ביקשנו. מר מורן ישראל:

קודמת, זה המשיך לישיבה הקודמת והוא אמר היום. בגלל זה בישיבה ה גב' אלינור מטלון:

 אנחנו מבקשים.

 זה מצוין גם בפרוטוקול, אתם ראיתם את זה. מר מורן ישראל:

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 בגלל זה דחינו. מר מורן ישראל:

 אני מקריא את זה, יש החלטה. בבקשה, מה ההחלטה? מר מוטי ששון:

ין מועברים לחברת חשמל לשם הקמת מתקן חשמל הדרוש המקרקע עו"ד יונת דיין:

להבטיח אספקת חשמל בתנאי, לא סליחה, זה הסעיף, חכירת שני חדרי 

חולון חלק  65שנאים לנת"ע וחברת חשמל לישראל בשדרות ירושלים 

 . 6019בגוש  389מחלקה 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 ו.גם הסכם החכירה וגם הרישום בטאב עו"ד יונת דיין:

 או. קיי.  מר מוטי ששון:

שתדעו שהתושבים יידעו שאתם שמתם את החוג שנאים הזה מתחת לבית  מר שחר האס:

 בלי רצון להזיז, אין בעיה.

 בלי מוכנות להקשיב. מר מורן ישראל:

 אין לך אפשרות חוקית, מר זוהר נוימרק:

 אבל זה חסר להקשיב לדעה מקצועית. מר מורן ישראל:

 סליחה, אין לכם זכות דיבור. מי בעד ההסכם הזה?  מר מוטי ששון:

 אין שום בעיה, אין שום בעיה. מר שחר האס:

 אי אפשר ככה. מר מוטי ששון:

 אנחנו לא רואים אף אחד מצביע נגד. מר מורן ישראל:

 זו לא שאלה מקצועית, זו שאלה משפטית. קיבלנו חוות דעת משפטית כבר. מר זוהר נוימרק:

 לא, זה לא משפטית רק. ן:גב' אלינור מטלו
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 חבר'ה, או. קיי. מר מוטי ששון:

 גם מקצועית. גב' אלינור מטלון:

 אפילו חוות דעת של מהנדס לא הסכמתם להביא לפה.  מר שחר האס:

 אני מכבדת את מה שיונת אומרת.  גב' אלינור מטלון:

 אי אפשר, דחו מפעם קודמת לעכשיו. בחייך. מר מוטי ששון:

 אפשר הכול. אפשר הכול.  לון:גב' אלינור מט

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 אם רוצים אפשר. גב' אלינור מטלון:

מי  או. קיי, מי בעד מה שהקריאה עכשיו היועצת המשפטית של העירייה? מר מוטי ששון:

 בעד?

 אפשר הכול, השאלה אם רוצים. גב' אלינור מטלון:

 , 1 מר מוטי ששון:

 ת, יש היתכנות לשנות את זה?יש היתכנו גב' נעה צ'פליצקי:

 אפשר לקיים שיח. מר שחר האס:

 אין, אין, אין. מר מוטי ששון:

 אבל אני שאלתי אותה.  גב' נעה צ'פליצקי:

אין, תעזבי אותה. היא לא מבינה בזה. חבר'ה, דנו בזה בישיבה הקודמת.  מר מוטי ששון:

משפטית דחינו את זה הפעם. בבקשה. מי בעד ההצעה שהקריאה היועצת ה

 , אילן? 5, 4, 3, 2, 1של העירייה, מי בעד? 

 אני נמנע. מר אילן גזית:

 . 5 מר מוטי ששון:

 נגד אני. מר מאיר חלבי:

 או. קיי.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה לשאול. יש היתכנות לשנות את זה? גב' נעה צ'פליצקי:

 היא אומרת לך אין. מר מוטי ששון:

 לא. עו"ד יונת דיין:

 אין. נוימרק:מר זוהר 

 אין? או. קיי. גב' נעה צ'פליצקי:

 אפשר לשאול את המהנדס?  מר מורן ישראל:
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 אפשר לשאול את המהנדס? מר שחר האס:

 אם אין, או. קיי. גב' נעה צ'פליצקי:

 , 1אוקיי.  מר מוטי ששון:

 אפשר לשמוע איש מקצוע? מר שחר האס:

 כמה ספרת? מר מורן ישראל:

 ,5, 4, קובי, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 .6נעה  מר יוסי זיידה:

 .בעד, מי נגד? 8, 7, 6 מר מוטי ששון:

 נגד. מר מורן ישראל:

 נמנע.  1נגד. מי נמנע?  6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 .2 מר יוסי זיידה:

 ? מי זה השני?2מי זה  מר מוטי ששון:

 אילן ויפת. מר מורן ישראל:

 עובר לסעיף הבא.  אני אושר.אוקיי.  מר מוטי ששון:

 

נתיבי תחבורה  –נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 –אישור חוזה חכירה  .16

, 37חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  –עירוניים להסעת המונים בע"מ 

 6019בגוש  76חלק מחלקה  –חולון 

 חוזה חכירה שוב של שני שנאים לנת"ע וחברת חשמל בשדרות,  עו"ד יונת דיין:

 הכול בסדר. את תראי, אנחנו נגיד, ר שחר האס:מ

 אלינור, שחר. תקשיבו. עו"ד יונת דיין:

 סליחה שחר, שחר.  מר מוטי ששון:

 זה גן ילדים תגידו לי? גב' נעה צ'פליצקי:

 בודאי, בודאי. מר שחר האס:

 לא, את הורסת גן ילדים, גב' אלינור מטלון:

 אשונה לסדר.אלינור אני קורא לך פעם ר מר מוטי ששון:

 נעה את מתהדרת בחינוך ואת, מר שחר האס:

 שחר אני קורא לך פעם ראשונה. שחר אני קורא לך פעם ראשונה לסדר. מר מוטי ששון:
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 בסדר, אז שנאים יהיו מתחת לתושבים. מר שחר האס:

 בבקשה, תקראי. מר מוטי ששון:

 בסדר, בסדר גמור. מר שחר האס:

 בכל מה שקשור לחינוך ועומדת, אני מתהדרת גב' נעה צ'פליצקי:

 או. קיי חברים, חברים.  מר מוטי ששון:

 אז שמים בגן ילדים שנאים.  מר שחר האס:

 חבר'ה עוברים לסעיף הבא בבקשה. מר יוסי זיידה:

 בבקשה, הסעיף הבא, תקריאי.  מר מוטי ששון:

 יש דברים שאני לא, גב' נעה צ'פליצקי:

 לך פעם שנייה לסדר.אלינור אני קורא  מר מוטי ששון:

אני לא מבינה בזה. יש יועצים משפטיים, אני סומכת עליה. היא מילאה את  גב' נעה צ'פליצקי:

התפקיד הזה ביושר ובכבוד ואני מכבדת את מה שהיא אומרת. מה אתם 

 רוצים?

 הם רוצים בכוונה לעשות את הרעש. מר מוטי ששון:

 אני לא מבינה. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא. ר מטלון:גב' אלינו

 סליחה, לבניתיים אנחנו לא צעקנו ואתה ממשיך לצעוק. מר מורן ישראל:

 תקראי את ההצעה. מר מוטי ששון:

 נעה, נעה. מר יוסי זיידה:

 אפשר בבקשה, מר מורן ישראל:

 לא, מר מוטי ששון:

 אנחנו מבקשים שזה יהיה שמי בפרוטוקול ההצבעה, מה זאת אומרת? מר מורן ישראל:

 שחר, בר, מורן, י ששון:מר מוט

 אנחנו מעל שליש, אנחנו רוצים שכולם, שהשמות של כולם ייכתבו. מר מורן ישראל:

 אבל כבר הצבענו, אי אפשר לחזור.  מר מוטי ששון:

 אפשר. מר מורן ישראל:

 אפשר. מר שחר האס:

 אפשר, אפשר. גב' נעה צ'פליצקי:
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ספירה חוזרת ועכשיו אני רוצה שמית. די אני לא ראיתי בספירה, אני מבקש  מר מורן ישראל:

 עם השטויות.

 הצבעה שמית. מר שחר האס:

 די עם השטויות מורן? עו"ד יונת דיין:

 אז אפשר בבקשה שמית? מר מורן ישראל:

 מי השליש שמבקש שמית, אפשר לדעת? עו"ד יונת דיין:

 שנצבע פה. כן, מי מבקש בבקשה שההצבעה תהיה שמית? זה שליש ממי  מר מורן ישראל:

 . נכון? אני סופרת נכון?17מתוך  5 עו"ד יונת דיין:

 אני לא יודע כמה התחילו את הישיבה. לא, לא, את רוצה לספור כמה יש פה? מר מורן ישראל:

 .16סליחה, מתוך  עו"ד יונת דיין:

 .16 מר יוסי זיידה:

 שההצבעה תהיה שמית. יש למישהו בעיה שזה יהיה שמית? מר מורן ישראל:

 גם נעה בעד שזה יהיה שמית. מר שחר האס:

 מצוין. מר מורן ישראל:

 אין לי בעיה. גב' נעה צ'פליצקי:

 סליחה, אתה לא מנהל את הישיבה. אני עובר, תקריאי את הסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 אישור, עו"ד יונת דיין:

 אבל אנחנו רוצים הצבעה שמית מוטי. מר שחר האס:

 יך שליש. אבל צר מר יוסי זיידה:

 אין לך שליש, בבקשה. מר מוטי ששון:

 זה לא שליש. 16מתוך  5-מה לעשות ש עו"ד יונת דיין:

אבל לא הייתה הצבעה. אתם בדקתם? תעלו להצבעה כמו שצריך בעד, נגד,  מר מורן ישראל:

 נראה.

 תקראי את הסעיף בבקשה.  מר מוטי ששון:

ים לנת"ע וחברת חשמל לרבות הרישום חוזה חכירה של שני חדרי שנא עו"ד יונת דיין:

. המיקום שלהם 6019בגוש  74, חלק מחלקה 37בטאבו בשדרות ירושלים 

 בקצה המגרש שהיה של אורט, קרוב לגן היפני. 

 , חלבי? 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני בעד. מר מאיר חלבי:
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נגד. מי  2, 1בעד. מי נגד?  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? , אילן3, 2, 1אוקיי.  מר מוטי ששון:

 נמנע? 

 לא, לא, אני, מר שחר האס:

 סליחה, תחליט. מר מוטי ששון:

 הוא החליט. מר מורן ישראל:

 , תחליט אתה נמנע או נגד?4נגד,  1 מר מוטי ששון:

 נגד. מר שחר האס:

 נגד? מר מוטי ששון:

 נגד. 1 עו"ד יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא. . אושרנמנעים.  4נגד  1 מוטי ששון: מר

 שאלה רק משפטית, אישור חכירה לא מצריך רוב מוחלט? מר מורן ישראל:

 רוב מוחלט? עו"ד יונת דיין:

 איש? אני שואל. יכול להיות שאני טועה.  14 מר מורן ישראל:

 לזיכרוני לא, אפשר לבדוק את זה. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, בסדר. ישראל:מר מורן 

 

 2023 -הצעה לתיקון חוק עזר לחולון )סלילת רחובות()תיקון( התשפ"ג  .17

 טוב, אני עובר לסעיף הבא. חוק עזר לסלילת רחובות, מר מוטי ששון: 

תיקון, תיקון. מדובר על תיקון התוספת של התעריפים. יש לנו, הייתה חברה  עו"ד יונת דיין:

הוא הוגש למשרד הפנים. חברה מטעמם  מטעמנו שערכה תחשיב עדכני.

אישרה וצריך לעדכן מכיוון שהתעריפים הנוכחיים קיבלנו עליהם הערכאה 

 והם בתוקף רק עד סוף מאי הקרוב. 

 או. קיי. יש איזה שאלות, הערות?  מר מוטי ששון:

 מי בעד?  עו"ד יונת דיין:

 וריים פתוחים תיקון,או. קיי. מי בעד תיקון לחוק העזר שטחים ציב מר מוטי ששון:

 לא רגע, צריך להצביע על סלילת רחובות. עו"ד יונת דיין:

 קודם כל על הסלילת רחובות, או. קיי. מר מוטי ששון:

אפשר רק בבקשה את הרציונל של מה שאנחנו הולכים להצביע עליו  מר מורן ישראל:

 ברשותך?
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 כרגע הסברתי. עו"ד יונת דיין:

 שמעתי רק את הכותרת של מה שהולכים להצביע עליו.אני אשמח,  מר מורן ישראל:

 הוא לא הקשיב. נו, בסדר. לא הקשיב תסבירי עוד פעם. מר מוטי ששון:

 אני אשמח אם תוכלי. מר מורן ישראל:

 כרגע הסברתי. עו"ד יונת דיין:

 אני אשמח. מר מורן ישראל:

ברה מטעמנו ערכה זה עדכון של התוספת של התעריפים בחוק העזר. ח עו"ד יונת דיין:

תחשיב חדש. הוא אושר על ידי החברה מטעם משרד הפנים ולתעריפים 

 הקודמים קיבלנו ארכה רק עד סוף מאי ולכן צריך לאשר חדשים.

 או. קיי. מר מורן ישראל:

שנים.  5-אני אוסיף רק עוד הערה אחת. החוק, התעריפים תקפים תמיד ל מר אמנון ארץ קדושה:

שנים לעשות תחשיב מחדש. אם אתם זוכרים בפעם  5אנחנו מחויבים כל 

הקודמת בגלל שלא הספקנו לעשות תחשיב ביקשנו הארכה עד מאי. זה 

 התחשיב החדש, זה אישור של התחשיב החדש. 

בעד. אין  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.נגד, אין נמנעים. 

 אני עובר לסעיף הבא. 

 

  2023 -הצעה לתיקון חוק עזר לחולון )שטחים ציבורים פתוחים()תיקון( התשפ"ג  .18

תיקון חוק העזר שטחים ציבוריים פתוחים. גם פה אותו הסבר, התוספת פה  עו"ד יונת דיין:

עם התעריפים עברה את אותו עדכון. חברה מטעמנו, בדיקה של חברה מטעם 

צריכים  . גם כאן הייתה הארכה עד סוף מאי, אנחנומשרד הפנים ואישור

 לחדש. 

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 מורן לחזור על זה עוד פעם? עו"ד יונת דיין:

 לא, אני הקשבתי הפעם.  מר מורן ישראל:

או. קיי. מי בעד? על פי מכתבה של היועצת המשפטית הן לגבי חוק עזר  מר מוטי ששון:

 לחולון סלילת רחובות,

 לא, עכשיו זה שטחים ציבוריים. ד יונת דיין:עו"

וגם לגבי חוק עזר לחולון שטחים ציבוריים פתוחים גם  2023רגע, מפברואר  מר מוטי ששון:

על פי מכתבה של יונת דיין היועצת המשפטית של  2023הוא מפברואר 
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, 15 ,14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1העירייה, מי בעד? כולם בעד. 

 אני עובר לסעיף הבא. .אושר בעד אין נגד אין נמנעים. 16

 הסכם שיפוי. מר יוסי זיידה:

 בבקשה, את יכולה לקרוא? מר מוטי ששון:

 כן. עו"ד יונת דיין:

 

 אישור הסכם שיפוי לעניין המטרו מול המדינה .19

ים לאשר יש הסכם שיפוי בעצם, מעין כתב התחייבות שהעירייה, אתם צריכ עו"ד יונת דיין:

אותו למעשה פעמיים. גם במועצת העיר וגם בועדה המקומית לתכנון ובנייה 

זה יובא בפניכם. זה נובע מחקיקת המטרו בעצם ומההתייחסות, הייתה 

ועדה מאוד גדולה במשרדי הממשלה שהגיעה לאיזשהו מדרג של שיפויים 

יותר, שמותנה כמובן גם בהתחייבות העירונית. הגזברים היו מעורבים בזה 

 אמנון אם אתה רוצה לענות להם על שאלות.

בעיקרון המדינה החליטה שכמה רשויות יממנו את המטרו. על כל עיר ועשו  מר אמנון ארץ קדושה:

חישוב בעצם על כל עיר, כל עיר לפי מספר התחנות שלה תשלם מה שנקרא 

מיליון, אני לא זוכר את הסכום  17מס שנתי. אנחנו יצא לנו בסביבות 

מדויק אבל זה סדרי הגודל שאנחנו צריכים להעביר כל שנה. זה משהו מה ה

 שנקרא שכבר סוכם עם המדינה על השתתפות של הרשויות במטרו.

אפשר לשאול שאלה? יש למישהו לא מהצד הזה, מהצד הזה של חברי  מר מורן ישראל:

 המועצה, את החומר? אני שואל אם יש לכם את החומר. 

 לא רלוונטי, תשאל שאלה.זה  מר מוטי ששון:

 זה רלוונטי כי זה אתם רוצים שנצביע על משהו שהוא, מר מורן ישראל:

 אז אל תצביע, מה הבעיה? מר מוטי ששון:

לא, אבל אף אחד אין לו את החומר. מוטי עוד הפעם לא קיבלנו את החומר  מר מורן ישראל:

 ואתם רוצים שנצביע על משהו. 

 הוא לא הופץ? ב ההתחייבות?אין את כת עו"ד יונת דיין:

 לא. מר מורן ישראל:

 הוא בחומר. עו"ד יונת דיין:

לא. ממש לא בחומר ואין לאף אחד פה ושיראה לי אחד שיש מפה מחברי  מר מורן ישראל:

המועצה, אני מסיר את ההתנגדות שלי. ואם לא תתחילו ללמוד ולשלוח את 

 החומר. 
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 ון שעיריית חולון צריכה לתת ממתי? מילי 17-מיליון, ה 17-ה מר מאיר חלבי:

 זה גם מה שקרה בפעם הקודמת. מר מורן ישראל:

 מהיום שהמטרו עובד? מר מאיר חלבי:

 לא, לא, לא. מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו לא יכולים להצביע ככה. זה פשוט לעשות צחוק ממועצת העיר. מר מורן ישראל:

 קיבלנו, זה אצלי ביד.זה נמצא בחוברת הראשונה ש עו"ד יונת דיין:

 מורן על מה אתה מדבר? מר מוטי ששון:

 אין חומר, אין. מר מורן ישראל:

 כתב הוראות, מר יוסי זיידה:

 תראו מהרגע, מר מורן ישראל:

 בפברואר. 20-מה עו"ד יונת דיין:

 בפברואר. שיראה לי מישהו אחד. 20-אנחנו כולנו עם החוברת של ה מר מורן ישראל:

 רק יונת קיבלה את זה? יין:עו"ד יונת ד

 יכול להיות. מר מורן ישראל:

 לא יכול להיות. עו"ד יונת דיין:

 מורן ושמת לב, לא שמת לב לפני? שאלה. מר יוסי זיידה:

 יוסי אני לא המזכיר שלך. מר מורן ישראל:

 נגיד שטעינו, מר יוסי זיידה:

 אני לא המזכיר שלך. אני שואל שאלה. מר מורן ישראל:

 אני שואל, רק שאלתי. סי זיידה:מר יו

שיראה לי אחד אדם ואני ארד מהטענה שלי טוב?. אין פה מישהו אחד שיש  מר מורן ישראל:

 לו את החומר. לא, אצלה יש. 

 מוטי תסתכל בחומר הכתוב שלך. מר יוסי זיידה:

 ואצלנו אין. אין, אין. זה מדלג ישר להיתר עיסקא. מר מורן ישראל:

זה אחרי היתר עיסקא. היתר עיסקא ירד מסדר היום. כתב הוראות בלתי  עו"ד יונת דיין:

 חוזרות לנאמן. 

 כן, יש אצלי. גב' גליה עומרד לוי:

 זה? ההסכם הלא ברור הזה בלי שום הסבר? בלי שום חוות דעת לפניה? מר מורן ישראל:
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 מקבלים עכשיו את ההסבר, בדיוק בשביל זה אנחנו פה. עו"ד יונת דיין:

 התבלבלת מורן, קפצת סעיף. סי זיידה:מר יו

עמודים בלי שום קשר  3לא, אף אחד לא יודע מה זה בכלל. זה מופיע פה  מר מורן ישראל:

 לשום דבר, בלי שום הסבר.

 אבל אנחנו הסברנו ומסביר הגזבר, עו"ד יונת דיין:

עדכון זה אבל דיברת על סעיף שירד. אתה התכוונת לאיזשהו סעיף שירד וב מר יוסי זיידה:

 לא קיים. אני צודק?

 לא, מר בר שי:

 לא. מר מורן ישראל:

 לא ברור מה המסמך. מר בר שי:

 לא מדבר על היתר עסקה עכשיו, זה לא בסדר היום. מר יוסי זיידה:

 לא, יש פה כתב הוראות, מר בר שי:

 העברתי לכם עדכון היום. מר יוסי זיידה:

 קה.בסדר, עזוב את ההיתר עס מר מורן ישראל:

 נכון, בעדכון אין את ההיתר עסקה. בחומר יש את זה. ירד. גב' אלינור מטלון:

 אבל את החומר של ההוא. מר מורן ישראל:

 אבל הוא לא רלוונטי החומר של ההוא. מר יוסי זיידה:

עמודים שלא מציינים  3יש כותרת שכתוב כתב הוראות בלתי חוזרות לנאמן.  מר מורן ישראל:

לא הכול פתוח שם. זה השיפוי? השיפוי, צריך להסביר כמעט שום דבר א

כסף, על מה משופה, איך משופה. זה בטוח לא זה. וגם זה לא ברור מזה שזה 

 מה שכתוב, באמת אני לא מבין.

 מורן, עו"ד יונת דיין:

 כן? מר מורן ישראל:

ל ואני יומיים אתה יכול לשאו-קודם כל אתה יודע, אתה מכיר אותי יום עו"ד יונת דיין:

אענה לך גם לאורך החודש. דבר שני, הסברנו עכשיו וגם הגזבר מסביר לך, 

 הוא בשביל לענות על כל שאלה שיש לך.

 יש לך חומר אחר שאין לנו? מר מורן ישראל:

 לא, זה הנייר. התחייבות. עו"ד יונת דיין:

 בזה.בואי תראי לנו שרק זה אותו החומר שיש לנו ואנחנו נסתפק  מר מורן ישראל:

 מורן אני הפניתי אותך אליו. עו"ד יונת דיין:
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העמודים האלה לא עושים שום שכל בלהסביר מה אתם  3-אז אני אומר לך ש מר מורן ישראל:

 רוצים שנאשר.

 אז בשביל זה אני הסברתי. עו"ד יונת דיין:

 זה הכול פתוח. זה כמו צ'ק פתוח בלי שום דבר שכתוב בו.  מר מורן ישראל:

נכון, כי את הנוסח הסופי שייחתם אני אמלא עם הפרטים שצריך אבל אני  ת דיין:עו"ד יונ

לא ממלאת אותו כשהוא לא חתום מורן כמו כל הסכם אחר. אני ממלאת 

אותו לפני שהוא נחתם על ידי גורמי החתימה המוסמכים המורשים 

 בעירייה.

 מיליון שיפוי נכון? 17דיברת על  מר מורן ישראל:

 מסביר לך הגזבר. ין:עו"ד יונת די

 איפה זה מופיע אבל בחומר ששלחתם? מר מורן ישראל:

 אמנון? החלקים הכספיים הם שלך. עו"ד יונת דיין:

אני אומר עוד פעם. אפשר להביא את זה למועצה הבאה עם כל החומרים ועל  מר אמנון ארץ קדושה:

 כל,

 חלטות.אנחנו נשמח. אני חושב שככה צריכים לקבל ה מר מורן ישראל:

 בבקשה. נדחה לישיבה הבאה.אוקיי, נעביר את זה לישיבה הבאה. הלאה.  מר מוטי ששון:

 

 317442945מינוי סגנית מנהל מח' גביה עסקים ותעשיה הגב' יולי גימלפרב ת.ז  .20

 כממונה על הגביה

מינוי של סגנית מנהל מחלקת גביה עסקים ותעשיה הגברת יולי גימלפרב ת.ז  מר מוטי ששון:

כממונה על הגביה על פי מכתבה של אביבה שרון, סגנית היועצת  317442945

 . כן. 2023במרץ  5המשפטית, מיום 

 היא לא מחליפה, היא בנוסף. מר אמנון ארץ קדושה:

 היא אחראית על הגביה בעסקים? מר מורן ישראל:

כולים כמה היא אחראית על הגביה בעסקים. אז היא יכולה, אז אנחנו י מר אמנון ארץ קדושה:

ממוני גביה. יש לנו את אושרית שהיא מנהלת הכנסות, יש את סיון שמנהלת 

 מחלקת גביה וגם אותה. 

בעד. מי  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ף הבא.אני עובר לסעי אושר.בעד. אין נגד אין נמנעים,  17נגד? מי נגד? יש לנו 
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בתיכון אילון לתקופה של  –הארכת שירות לגב' קונין טטיאנה לבורנטית מדעים  .21

 חודשים  12

 ,311059232הארכת שירות לקונין טטיאנה, לבורנטית. מספר זהות  מר מוטי ששון:

לא צריך מספר זהות. בתיכון נבון. כמו שאתם יודעים יש מחסור אדיר  עו"ד יונת דיין:

ם פרסומים שלנו, מודעות דרושים ומכרזים, לא נענים. בלבורנטים בארץ. ג

בלי הלבורנטים אי אפשר להחזיק מעבדות בבתי הספר ולהשלים את מה 

 שנדרש להשלמות לבגרויות, ניסויים וכן הלאה.

רגע אני לא מבינה אם זה באילון או בנבון. כי פה רשום נבון, פה רשום אילון.  גב' אלינור מטלון:

 נחנו מדברים פה שהיא ממשיכה בנבון או באילון?לא הבנתי. אבל א

 כתוב בנבון.  מר מוטי ששון:

 אבל במסמך, בסיכום רשום אילון. בואו תגידו לי מה נכון. גב' אלינור מטלון:

 אז יכול להיות שהיא עובדת בשניהם. מר מוטי ששון:

מדברים רק על אילון יכול להיות וגם יכול להיות שלא. יכול להיות שאנחנו  גב' אלינור מטלון:

 הארכה או נבון ואילון. אז זה לא הגיוני מה שאתה אומר.

 אז יכול להיות שטעינו. מר יוסי זיידה:

 יכול להיות שיש טעות, המסמך המקורי של הבקשה הוא לנבון. עו"ד יונת דיין:

 מדבר על נבון. מר מוטי ששון:

 תיכון נבון. עו"ד יונת דיין:

 בון, לא אילון.אז נ גב' אלינור מטלון:

 טעות סופר, זה קורה. מר מורן ישראל:

 לא אבל אם היא תרצה והיא תהיה מוכנה לעבוד גם בבית ספר אחר. מר מוטי ששון:

 אז אין שום בעיה. אז אומרים נבון ואילון.  גב' אלינור מטלון:

 כנראה שהייתה פה איזושהי טעות. מר יוסי זיידה:

 אותה אל תעסיק אותה במועצת העיר תחת שני תיכונים.אבל מוטי, תשאל  מר מורן ישראל:

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושר. אין נגד, אין נמנעים. 17

 

פה הארכת שירות למר לייבה מונל מנהל מערך פרויקטים בתעשייה ומסחר לתקו .22

 חודשים 12של 

 הארכת שירות של לייבה. מר יוסי זיידה:
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לייבה מונל, מנהל מערך הפרויקטים במינהל תעשייה ומסחר. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מינהל מסחר.

 הוא מנהל פרויקטים במינהל מסחר ותעשייה. עו"ד יונת דיין:

 להאריך. המנכ"ל אבל למה רשמת לא להאריך בהמלצה? רשמת לא  מר מורן ישראל:

הוא בתפקיד שלו, הוא עבר למינהל התשתיות בהתאם להמלצת מבקר  מר ארז ניסים:

 העירייה. 

 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. 

 גמר.נ גב' אלינור מטלון:

 זהו. מר מורן ישראל:

 חבר'ה תודה רבה.  מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, שאלה. גב' נעה צ'פליצקי:

 חג שמח, חג שמח. מר מוטי ששון:

 רגע שאלה. מה עם המכרז לראש מינהל חינוך? גב' נעה צ'פליצקי:

 שאלה מעולה. מר מורן ישראל:

 שאלה לא רעה בכלל.  מר שחר האס:

 קורה עם זה? מה גב' נעה צ'פליצקי:

 מה קורה עם זה? מר מוטי ששון:

 לא יודע, לקח שנה להביא מנכ"ל אז לא יודע. יש עוד זמן.  מר שחר האס:

 בשבוע הקרוב זה ייצא. מר מוטי ששון:

 ייצא מכרז חדש? גב' נעה צ'פליצקי:

 או. קיי, נעה יש לנו עוד דיון נוסף. מר מוטי ששון:

 ? לא, באמת.מה שבטוח אולי גב' נעה צ'פליצקי:
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